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Horní Podluží je obec  v severních Čechách v Ústeckém kraji, ve východní 

části okresu Děčín, v jižní části Šluknovského výběžku, na severní straně 

Lužických hor, na severním úpatí hory Jedlová. Na katastru obce se nachází 

rybník Světlík, který je významným hnízdištěm vodního ptactva.                  

Na Šibeničním vrchu se nachází moderní lyžarský areál se třemi sjezdovými 

tratěmi o délce 650 m, umělým zasněžováním a nočním osvětlením. 

Zaměřený především na rodiny s dětmi. Samozřejmostí je půjčovna a servis 

lyžařského vybavení.                                                                                                   

Největším zaměstnavatelem v obci je firma Belden se sídlem v USA, výrobce 

elektromechanických komponentů. V obci se nachází obecní úřad, pošta, 

obchod s potravinami, mateřská škola, tělocvična, fotbalové hřiště včetně 

zázemí, restaurace s ubytováním a bowlingem, hasiči, knihovna, hřbitov. 

Z historie 

První zmínky o vsi jsou z 11. století, kdy na jejím místě stávala osada 

Bernsdorf. Jednalo se o lánovou obec, založenou při obou březích potoka 

Lužničky. Původní osídlení obce bylo převážně německé.                                               

Vznik obce Horní Podluží spadá do roku 1411. V roce 1885 byla provedena 

prozatímní územní úprava mezi obcemi Horní a Dolní Podluží. Původně se 

obec jmenovala Ober Grund, v roce 1947 byla obec přejmenována na Horní 

Podluží. K Hornímu Podluží byly přidruženy osady Světlík, Ladečka a Žofín. 

Roku 1980 byla obec v rámci sloučení připojena k Dolnímu Podluží. V roce 

1990 se osamostatnila.                                                                                                      

Obec získala ocenění Zlatá stuha v soutěži Vesnice roku 2008.                                          

V obci se dochovala řada roubených lidových domů lužického typu, z nichž 

nejznámější  je památkově chráněná Zvonice. Nejvýznamnější památkou        

v obci je pětilopatkový větrný mlýn holandského typu z roku 1843 s otočnou 

konstrukcí a je jediným větrným mlýnem tohoto typu se zachovaným 

technickým zařízením v Čechách. Nyní je v soukromém vlastnictví. V obci 

stojí několik plastik a křížků - např. sv. Jan Nepomucký nebo mohutné  

sousoší Kalvárie z roku 1757. 

místní spolky                                                                                                                         

od roku 1879 sbor dobrovolných hasičů                                                                              

od roku 1956  TJ Čechie Horní Podluží                                                                             

od roku 1996 místní organizace Českého svazu rybářů                                                   

Veterán klub Jawa Horní Podluží 

 

 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Golgota
https://cs.wikipedia.org/wiki/Hasič
https://cs.wikipedia.org/wiki/Český_rybářský_svaz
https://cs.wikipedia.org/wiki/Jawa
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DĚNÍ U NÁS I VE SVĚTĚ 

Česká snowboardistka a sjezdařka Ester Ledecká se stala dvojnásobnou 

olympijskou vítězkou. Dvaadvacetiletá sportovkyně po triumfu v lyžařském 

super-G vybojovala v jihokorejském Pchjongčchangu i druhou zlatou medaili 

v paralelním slalomu na snowboardu. 

Ruský prezident Vladimír Putin podle očekávání a s velkým náskokem 

obhájil další šestiletý prezidentský mandát. Opozice upozorňovala na volební 

machinace. 

Na konci února padají teplotní rekordy, v noci naměřeno až -25 stupňů Celsia. 

Ve věku 86 let zemřel nejslavnější český režisér Miloš Forman. Celosvětový 

věhlas a pět Oscarů mu vydobyl film Přelet nad kukaččním hnízdem (1976)   

s Jackem Nicholsonem v hlavní roli. Zatímco doma diváci obdivovali jeho 

filmy Lásky jedné plavovlásky (1965) a Hoří má panenko (1967), celosvětový 

ohlas získaly snímky Amadeus (1984), Lid versus Larry Flynt (1996) nebo 

Goyovy přízraky (2006). 

Na královském hradě Windsor si řekli ano britský princ Harry (34) a americká 

herečka Meghan Markle (37). Z novomanželů se tak stali vévoda a vévodkyně 

ze Sussexu. Obřadu se zúčastnilo šest stovek hostů včetně členů královské 

rodiny i řady celebrit. Dorazil například americký herec George Clooney         

s manželkou, americká moderátorka Oprah Winfreyová, tenistka Serena 

Williamsová nebo fotbalista David Beckham s manželkou Victorií. 

V EU vstoupilo v platnost Obecné nařízení o ochraně osobních údajů GDPR. 

Jeho úkolem bylo přinést lidem větší jistotu, že se s jejich osobními údaji 

bude nakládat citlivě. 

Prezident Spojených států a vůdce Severní Koreje strávili na summitu            

v Singapuru tři dny. Na schůzce se zavázali ke zlepšení vzájemných vztahů     

a úsilí o denuklerizaci korejského poloostrova. Setkání vůdců dvou národů, 

které byly po více než sedm desetiletí zapřísáhlými nepřáteli, pozorovatele 

udivilo otevřeným až neformálním charakterem. „Bylo to historické setkání. 

Rozhodli jsme se nechat minulost za námi“, prohlásil uprostřed oslňujících 

záblesků fotoaparátů severokorejský diktátor těsně před podpisem společného 

prohlášení. „Svět pozná změnu“, slíbil Kim a poněkolikáté si s Trumpem 

potřásl rukou. 
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Spojené státy americké oznámily, že odcházejí z rady OSN pro lidská práva. 

Podle USA není tento úřad hoden svého jména. 

Nastalo nejdelší pozorovatelné zatmění Měsíce v jednadvacátém století. 

Trvalo hodinu  a 43 minut a díky ponoření Měsíce do zemského stínu získalo 

těleso zvláštní cihlově oranžové až rudé zabarvení. 

Na frekventované dálnici v Janově na severu Itálie se 14. srpna v poledne 

zřítil asi 80metrový úsek mostu. Při tragédii zemřelo 35 lidí, v době zřícení 

mostu bylo na inkriminovaném úseku 35 osobních aut a tři kamiony. Mezi 

zřícenými vozidly byl i český kamion, jeho řidič nehodu jako zázrakem 

přežil. Na místě zasahovaly přes dvě stovky hasičů, záchranné práce 

komplikoval silný déšť. Původně byla příčina pádu mostu připisována 

sesuvům půdy, později vyšlo najevo, že za tragédii může jeho nešťastná 

konstrukce náročná na kvalitu provedení a hlavně na údržbu. Právě liknavý 

servis spolu s obrovským nárůstem objemu těžké dopravy tragédii způsobily. 

Českou republiko postihlo výjimečné sucho. Koncem srpna jím bylo 

postiženo 92 procent území země.  

Oslavy výročí se odehrávaly po celé republice, každé město zvolilo jinou 

formu připomenutí významného mezníku historie. Vojenská přehlídka, 

odhalování soch, ohňostroje a nebo slavnostní znovuotevření historické 

budovy Národního muzea. Česká republika si 28. října připomněla sto let od 

vzniku Československa. Během slavnostního víkendu byla zdarma otevřena 

většina muzeí a památek, na některých místech se uskutečnily i speciální 

prohlídky. Oslavy vyvrcholily udílením státních vyznamenání na Pražském 

hradě.  

V Česku proběhly senátní volby i volby do obecních zastupitelstev. Nejvíce 

pozic ztratila ČSSD. ANO vyhrálo ve většině měst, ztratilo pouze v Praze        

a Brně. 

Kanada zlegalizovala rekreační užívání marihuany. Lidé ji mohou zakoupit     

v obchodech i objednat po internetu. 

Vládní krizi odstartovala listopadová reportáž novinářů Slonkové a Kubíka, 

kteří ve švýcarské Ženevě vystopovali Babišova syna Andreje. Ten tvrdil, že 

byl unesen na Ukrajinu kvůli kauze Čapí hnízdo. Premiér se ohradil, že 

novináři obtěžují těžce nemocného člověka, na výtky novinářů a výzvy 

opozice k rezignaci oznámil, že nikdy neodstoupí.                                                                       
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Z úst ministerského předsedy si celá kauza vysloužila název Puč Palermo, to 

proto, že její vrchol nastal ve chvíli, kdy byl Babiš přítomen na mezinárodní 

konferenci v Itálii. V Praze i dalších městech proběhlo několik protivládních 

demonstrací.                                                                                                                  

Šestici opozičních stran se nakonec nepodařilo vládu Andreje Babiše 

svrhnout. Sociální demokraté se hlasování nezúčastnili, menšinovému 

kabinetu pomohli i komunisté. Pro svržení vlády bylo 92 poslanců, proti 90. 

K samotnému hlasování se poslanci dostali po sedmihodinovém řečnickém 

maratonu.  

Největší důlní neštěstí od roku 1990 se stalo 20. prosince v dole ČSM            

na Karvinsku, kde po výbuchu metanu zemřelo dvanáct polských horníků            

a jeden Čech. Další tři horníci skončili v nemocnici, jeden v kritickém stavu. 

Tragédie se odehrála v severní lokalitě dolu 880 metrů pod povrchem. Práce    

v podzemí byly okamžitě zastaveny a nastala evakuace všech pracovních čet.    

V podzemí trval požár ještě několik dní. 

 

Prezidentské volby - 1. kolo se konalo 12. a 13. ledna.                                                               

Ve druhém kole 26. a 27. ledna  pak  o 2,73 procentního bodu,  

tj.o152184 hlasů, zvítězil Miloš Zeman. Své druhé funkční období zahájí 

8. března složením prezidentského slibu. Volební účast v prvním kole byla 

61,92 %, ve druhém pak 66,60 %.                                                                                   

Celkové výsledky v ČR :  Miloš Zeman 51,36 % a Jiří Drahoš 48,63 %. 

Volby v naší obci - prezidentské                                                                           

1. kolo                                                                                                           

Miloš Zeman   187 hlasů                                                                                                      

Jiří Drahoš     74                                                                                                       

Michal Horáček    45                                                                                                

Marek Hilšer   43                                                                                                                   

Pavel Fischer    21                                                                                                             

Mirek Topolánek    7                                                                                                             

Jiří Hynek     3                                                                                                             

Vratislav Kulhánek  2                                                                                                  
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1. kolo                                                                                                                             

Voliči v seznamu   636                                                                                              

Vydané obálky   384                                                                                               

Volební účast   60,38%                                                                                        

Odevzdané obálky  384      

2. kolo                                                                                                                               

Miloš Zeman   273 hlasů   66,1 %                                                                                            

Jiří Drahoš    140 hlasů   33,9 %                                                                                                                 

Platné hlasy   382                                                                                                                                                                                                                           

Voliči v seznamu   641                                                                                               

Vydané obálky   413                                                                                                  

Volební účast   64,43%                                                                                                

Odevzdané obálky  413                                                                                                    

Platné hlasy   413                         

Volby do zastupitelstev obcí 5. - 6. října  

Voliči v seznamu   653 

Vydané obálky   354 

Odevzdané obálky  354 

Platné hlasy   2 988 

Volební účast   54,21 % 

 

 

Ustavující zasedání zastupitelstva se konalo 30. října a zastupitelstvo zvolilo 

starostou obce Petra Hořeního a místostarostkou obce  Jindru Koldovou. 
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OBECNÍ ÚŘAD                                                                                                                                                                                                            

Sídlí v budově na adrese Žofín 2. V přízemí se nachází kancelář podatelny     

a pobočka pošty. Vedoucí pošty je Dominika Krausová. Hodiny pro 

veřejnost:    8 - 10, 30 a 14 - 16. V prvním patře je kancelář starosty, zasedací 

místnost, obřadní síň a kancelář účetní.  

Hana Frydrychová - účetnictví, evidence DPH, rozpočet, pokladna, mzdová 

agenda, správa bytů, správa  nebytů, evidence obyvatel, evidence majetku, 

evidence pozemků, místní poplatky, evidence hrobových míst, vidimace         

a legalizace. 

Úřední hodiny: pondělí a středa 8, 00 - 11, 30 a 12, 30 - 17, 00 hodin.  

Renáta Mikelová - podatelna, Czech point, stavební a bytový technik, 

vidimace a legalizace, pokladna.  

Úřední hodiny: pondělí a středa 8, 00 - 11, 00 a 12, 00 - 15, 30. 

Složení zastupitelstva do 31. října. 

Starosta:     Karel Kopecký 

Místostarosta:    Jindra Koldová 

Členové zastupitelstva:   Petr Chládek 

      Stanislav Slinták 
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      Martin Svatek 

      Zdeněk Kotera 

      Karel Hanykýř 

      Jaromír Petružálek 

      Petr Hoření 

Složení zastupitelstva od 1. listopadu  

Starosta:     Petr Hoření 

Místostarosta:    Jindra Koldová 

Členové zastupitelstva:  Andrea Wernerová 

      Martin Svatek 

      Karel Hanykýř 

      Josef Hroník 

      Luboš Kudla 

      Jaromír Petružálek 

      Marian Chládek 

                                         

OBYVATELSTVO 
 

narození 9 

úmrtí 2 

přistěhovaní 44 

odstěhovaní 23 

sňatek 3 
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ROZPOČET   

    Rozpočet       schválený        Skutečnost   

Příjmy                                                   v Kč               v Kč  

Daňové příjmy 9 150 000,00 10 829 149,18 

Nedaňové příjmy 5 023 000,00 5 359 479,17 

Kapitálové příjmy     847 000,00 2 693 287,10 

Přijaté transfery 850 000,00 789 634,00 

Celkem 15 870 000,00 19 671 569,45 

Výdaje     

Běžné výdaje 12 798 000,00 12 367 140,84 

Kapitálové výdaje 5 010 000,00 7 267 500,01 

Celkem 17 808 000,00 19 634 640,85 

Financování   

Změna stavu na bankovních 

účtech 

3 618 000,00 537 634,87 

Přijaté úvěry 0,00 1 120 076,00 

Uhrazené splátky úvěrů -1 680 000,00 -1 679 018,89 

Opravné položky                     0,00 -15 600,58 

Celkem 1 938 000,00 -35 908,60 

 

 

 

SLOVO STAROSTY KARLA KOPECKÉHO 

Velké ohlédnutí a trocha zavzpomínání. 

Vážení, 

dovolte mi, abych se s vámi, po více jak 28 letech rozloučil coby starosta obce 

Horní Podluží a zavzpomínal na celou dobu mého starostování. 

Někdy v první polovině r. 1989, kdy jsem pracoval v podniku TOS 

Varnsdorf, jsem na schůzi ROH vystoupil a naivně vyslovil svůj názor na 

tehdejší dění ve společnosti. Navrhoval jsem např. prosazovat více 

soukromého podnikání. V tehdejší době byly tyto názory pro představitelé 

státu, naprosto nepřijatelné. V roce 1981 jsem se zastal svého bývalého 
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spolužáka, kterého v té době nechal komunistický režim zavřít. To byl jeden  

z důvodů, proč jsem tehdy musel odejít ze svého zaměstnání (n.p. VELVETA 

Varnsdorf). Soudruzi mi to všechno sečetli a chystali se mne, pro výstrahu 

všem, zavřít. 

V té době jsme čekali narození třetí dcery a tak to pro mou rodinu bylo po 

všech stránkách, opravdu velmi náročné období. 

Naštěstí přišel listopad 1989, režim padl a my všichni, jsme začali žít 

svobodně. Mohli jsme konečně svobodně vyslovovat své názory a své 

představy o životě. No a naši občané se v té době rozhodli spravovat a řídit si 

svou obec sami. Po několika jednáních došlo k odtržení od obce Dolní 

Podluží. Vyvstala otázka, kdo obec povede. Ještě před řádnými volbami, se 

uskutečnila anketa, kde si naši občané mohli svobodně říci, koho do vedení 

obce chtějí. Získal jsem nejvíce hlasů a tak jsem převzal řízení                        

a zodpovědnost za naši obec. Po prvních řádných volbách v r. 1990 jsem byl 

zvolen starostou obce Horní Podluží. No a tato funkce mi zůstala až do 

dnešních dní. Takže obec řídím téměř 29 let. Bylo to dlouhé a náročné 

období. Začátky byly opravdu náročné. Stejně jako v okolních obcích byla 

silně zanedbaná infrastruktura. Nebyla kanalizace, plynofikace, byly 

zanedbané cesty a ne všude byl natažen vodovod. Chyběly pevné telefonní 

linky. V obci jich bylo cca 12. Ústředna v Jiřetíně byla natolik nedostačující, 

že jsme třeba půl dne volali jedno číslo, než jsme se někam dovolali. Bytový 

fond nebyl taktéž v nejlepším stavu. Obec hyzdily černé skládky a stará 

zarostlá zbořeniště. Navíc se z bývalé drůbežárny stala jedna velká ruina. 

Takže celkový pohled byl dosti žalostný. Toto vše změnit, bylo opravdu těžké 

a náročné. Obzvláště když jsme měli na účtě pouhých 50 000 Kč. Měl jsem 

však velké odhodlání a energii, abych tento stav změnil. Opravdu jsem dřel      

a řídil se heslem ,,Musí být hůř, aby bylo líp“. Šli jsme do velkých rizik          

a dluhů a bez podpory a důvěry mnohých z vás, by se všechny změny nedaly 

uskutečnit. Ne všechno jsem samozřejmě udělal bez chyby. Práce starosty 

zasahuje téměř do všech oborů a není jednoduché se ve všem orientovat. 

Škola na přípravu do funkce starosty neexistuje a tak je někdy složité, správně 

se rozhodnout. Ne vždy se to bohužel podaří. To k životu a této práci ale patří 

a tak se to musí v životě brát. Chyb se můžou dopustit i noví zastupitelé. 

Proto je třeba, abyste si zvolili takové zastupitele, kteří těch chyb udělají co 

nejméně. Nové vedení obce bude určovat kurz, kam se bude naše obec ubírat 

a proto je potřeba k volbám přistupovat zodpovědně. Měli byste vybrat takové 

zastupitelé, kterým není budoucnost naší obce lhostejná, kteří budou 

rozhodovat spravedlivě, moudře a zodpovědně. Musí se své práci zastupitele 

věnovat. Musí bojovat za zájmy obce a ne upřednostňovat zájmy 

vykutálených jedinců, svých kamarádů, či členů rodiny. Měli by navazovat na 

vše dobré, co se v obci podařilo a do dalších let naplánovalo. O tom, že se 

doposud mnohé podařilo, svědčí i ocenění, která naše obec obdržela. Získali 

jsme v soutěži ,,Vesnice roku", v rámci kraje, „Oranžovou a Zlatou stuhu".   



12 
 

V celostátní soutěži nám o chlup uniklo třetí místo. Určitým oceněním je pro 

nás i to, že když Ústecký kraj navštíví starostové a starostky z jiných krajů, 

tak je téměř pravidelně krajští úředníci pošlou na exkurzi k nám. 

Na jaře letošního roku k nám zavítal vládní zmocněnec ze Srbska. Po 

prohlídce obce mi podal ruku a řekl:,,Nemám slov". Tato kladná hodnocení 

bohužel často slýcháváme od cizích návštěvníků. Místní spíše kritizují a vše 

berou jako samozřejmost, s dovětkem, vždyť je za to starosta placený a ještě  

k tomu dobře placený. Ano jsem za to placený a na plat jsem si nikdy 

nestěžoval. Je to totiž práce, která se nedělá jen kvůli penězům. Jen na okraj, 

za 28 let na úřadě jsem obdržel dohromady na odměnách cca 10 000 Kč. Ta 

práce vás prostě musí bavit a musíte být ochotni mnoho toho obětovat a často 

bohužel na úkor vlastní rodiny.  

Vzpomínal jsem již, že se udělaly i chyby. Mezi ně patří povolení výstavby 

domků pana Svobody na Světlíku. Snad se ale blýská na lepší časy.               

V současné době se chystá převod domků na nového investora, který by je rád 

dostavěl a celou lokalitu zkulturnil. Tak snad se mu to podaří. 

Co mne též mrzí, je uzavření naší základní školy. Snad se někdy podaří, 

znovu ji otevřít. 

Mrzí mne i současný stav koupaliště u Slávie. Ale i tady se snad blýská na 

lepší časy. Pokud se nám podaří získat dotaci, tak bychom v příštím roce měli 

vybudovat novou vodní nádrž, kde bychom se mohli i vykoupat. Říká se, že 

všechno špatné je k něčemu dobré. Před časem byl nad Bláhovými umístěn 

lyžařský vlek. Noví majitelé pozemků požadovali vlek odstranit. Vybral jsem 

nový svah, kde se nám podařilo vybudovat nový lyžařský areál. Příznivci 

lyžování jsou spokojeni a já věřím, že stejně tak budou spokojeni i milovníci 

koupání. Místo, které jsme vytipovali, je opravdu nádherné. Takže si přejme, 

aby se nám tu dotaci podařilo získat. 

Další věc, která se nepodařila, byla výstavba sportovní haly. Při hlasování       

o podání žádosti, neprošel tento projekt o jeden hlas. Někteří zastupitelé 

nevěřili, že bude hala využívána a někteří zase nevěřili, že by to obec stálo 

pouze 0,5 mil. Kč. Byla v tom prostě nedůvěra, přestože jsem poukazoval na 

to, že jsme v minulosti zvládli náročnější akce. Zastupitelé mi též nevěřili, že 

náklady na provoz by byly cca 150 000 Kč ročně. Přitom se stačilo zeptat 

mých kolegů, kteří s tím mají zkušenosti. Stačilo, aby si objeli i některá 

podobná zařízení v jiných obcích a hned by věděli, jak jsou na tom 

s využitím. To se však nestalo a tím byla tato poslední možnost zmařena. 

Padaly návrhy, aby se víceúčelové hřiště pouze zastřešilo, nebo 

zaplachtovalo, ale to by z mého pohledu bylo vhodné spíše na uskladnění 

sena. Možná se ale mýlím a nové zastupitelstvo něco podobného v tomto 

duchu vybuduje. Obávám se však o využitelnost takové haly. 

V čem se nám naopak dařilo: 

- podařilo se nám vybudovat prakticky veškerou infrastrukturu, plynofikace, 

vodovody, kanalizace, komunikace, telefonizace, zasíťování nových pozemků 
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pro výstavbu rodinných domků, vybudování cyklostezky do Jiřetína, 

chodníky, nové mosty 

- modernizace knihovny, fotbalového areálu, hasičárny, obecního klubu 

- vybudování lyžařského areálu - včetně nového přivaděče vody ze Světlíku 

pro zasněžování 

- výstavba nových bytových domů, rekonstrukce starého bytové fondu 

(panelák, krom č.p.110 všechny obecní budovy), obecního úřadu, školky - 

včetně zahrady, hřbitova 

- park u Dohnalů a další výsadba zeleně 

- výstavba nového sběrového dvora 

- přestavba bývalé samoobsluhy Jednoty na vývařovnu a malou tělocvičnu, 

rekonstrukce bývalé školy a přestavba bývalé družiny na byty. Přestavba 

bývalé prodejny na byty pro seniory. 

- obnova všech vodních nádrží 

- odstranění bývalé drůbežárny a využití této plochy pro výstavbu RD 

- velkým dílem jsme přispěli k prosperitě firmy Lukram, která zvýšila počet 

zaměstnanců z cca 50 na cca 600. 

- podařilo se zajistit autobusovou dopravu přes obec a vybudování 

autobusových zálivů, včetně nových zastávek 

- vybudování nového osvětlení k Velkému rybníku 

- po dohodě s Ústeckým krajem nový asfaltový povrch hlavní silnice přes 

obec 

- obnova cca 15 Božích muk a křížků 

 

Co nás ještě čeká: 

- vybudování nové návsi 

- vybudování nové vodní nádrže 

- oprava některých místních komunikací 

- zasíťování dalších pozemků pro výstavbu nových RD 

- oprava některých mostů 

- částečné zateplení školky a výměna střešní krytiny 

- průběžná oprava a údržba bytového fondu 

- dokončit započatou výstavbu nového osvětlení podél chodníku u hlavní 

silnice 

Toto bude ale již realizovat nové vedení obce, které vzejde z nových voleb.   

Já budu už jen v případě potřeby nápomocen radou, možná určitou asistencí 

při samotné realizaci. To ukáže čas. 

Naše občany jsem v předstihu informoval, že kandidovat již nebudu. Nastal 

čas, předat žezlo někomu jinému. Za ta léta se přeci jen už cítím unavený        

a opotřebovaný. A jak říká jedna paní ,,Pane starosto, jste již starý a měl byste 

už odejít". A tak skutečně odcházím na zasloužený odpočinek.  
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Našim občanům přeji, aby se jim v naší obci dobře a spokojeně žilo. Novým 

zastupitelům přeji hodně síly, co nejméně starostí, hodně trpělivosti a dostatek 

financí, aby mohli naši obec nadále rozvíjet, ku prospěchu nás všech. 

Na závěr chci poděkovat všem zastupitelům, kteří mi pomáhali tu těžkou káru 

táhnout. Za těch 28 let se jich vystřídalo hodně. Někteří byli pracovití, někteří 

pasivní a někteří nedokázali často ani dodržovat svou základní povinnost, to 

jest účast na pracovních a veřejných zasedáních, nebo aktivně pracovat            

v jednotlivých komisích. Chci věřit, že to bude v příštím volebním období 

lepší. 

                                                                                                  

SJEZDOVKA 

Zdroj Děčínský deník 11. ledna                                                                                  

Spory v Horním Podluží skončily navezením hlíny.                                                      

V areálu se netradičně rozloučili s lyžařskou školou. 

  

Foto TimSki 

Okolo sjezdovky nechalo Horní Podluží nasypat val, aby bez jeho souhlasu 

nemohl nikdo v obecním lyžařském areálu podnikat.                                                         

Hromada hlíny nahrnutá okolo sjezdovky v Horním Podluží strhla velkou 

slovní přestřelku. Obec tvrdí, že jen hájí zájmy nové lyžařské školy. Ta 

bývalá přirovnala situaci k období před okupací nacistickým Německem.              

Spory se týkají neprodloužení nájemní smlouvy pro lyžařskou školu TimSki. 

Horní Podluží s ní nebylo spokojené, svérázným způsobem jí proto zamezilo 

přístup na sjezdovku.                                                                                                      

„Nepíše se rok 1939, ale 2018, přesto v pohraničí ve skiareálu staví starosta 

Karel Kopecký obranné valy. Nikoli však proti nepřátelským vojskům, ale 

proti lyžařské škole TimSki“, odstartovala lyžařská škola vášnivé diskuze. 

https://decinsky.denik.cz/galerie/foto.html?mm=horni-podluzi-lyzarska-skola&back=1205968725-354-8&photo=1
https://decinsky.denik.cz/galerie/foto.html?mm=horni-podluzi-lyzarska-skola&back=1205968725-354-8&photo=1
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Obec totiž nechala nahrnout hlínu okolo srubu lyžařské školy.                             

„Představovali si to tak, že si koupí permanentku jako běžní lyžaři a budou 

dále provozovat své podnikání,“ kontroval starosta Karel Kopecký.                                      

Podle jeho slov má ale nový provozovatel lyžařské školy v oblíbeném 

středisku ve smlouvě exkluzivitu, stejně jako ji měla škola TimSki.                                  

Ta zaručuje, že se výuce lyžování v Horním Podluží nikdo jiný věnovat 

nebude.                                                                                                                        

„Přiznávám, že navezení hlíny bylo trapné, ale neměli jsme takhle rychle 

jinou možnost, jak zabránit někomu jinému, aby parazitoval na obecním 

majetku“ řekl Kopecký s tím, že Horní Podluží plánuje postavit plot, který by 

podobným problémům v budoucnu  zabránil.                                                                       

Horní Podluží bylo s fungováním lyžařské školy ve svém areálu nespokojené 

dlouhodobě, proto se rozhodlo smlouvu neprodloužit a místo toho zajistit 

novou lyžařskou školu, pro kterou postavilo i nové zázemí.                                             

„Při přesunu jejich srubu na nové místo byl problém také v tom, že jejich 

traktory a auta jezdily po našich loukách bez našeho vědomí a souhlasu“, 

uvedl starosta Karel Kopecký a dodal, že problémů bylo během let více.          

Lyžařská škola TimSki nakonec ustoupila a v areálu v Horním Podluží v této 

zimní sezoně nebude půjčovat lyže ani učit malé lyžaře. „Školu budeme 

provozovat pouze v případě přírodního sněhu na kopci Strážák v Rumburku,“ 

uvedla škola TimSki na svém Facebooku. Příští rok by pak chtěla vyučovat 

lyžování v Dětském lyžařském ráji na Studánce u Varnsdorfu. Tam chce 

TimSki vybudovat malý lyžařský areál. „Chceme něco pěkného, odkud nás už 

nikdo nevyhodí,“ doplnila majitelka TimSki Hana Michalová.                                                                                                                  

Horní Podluží před touto sezonou investovalo do svého areálu, který má jako 

jediný na Děčínsku a Šluknovsku umělé zasněžování, další stovky tisíc korun. 

Rozšířilo například počet  sněhových děl tak, aby bylo možné sjezdovku při 

příznivém počasí co nejrychleji zasněžit.                                                                                        

Kromě toho Podluží také rozšířilo zázemí areálu, kde své útočiště najde nová 

lyžařská škola. 
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Lyžařská škola Horní Podluží 

 

  

 

 

 

Lyžovali jsme  od 9. února do 11. března a od 17. března do 25. března. 
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ČAJ O PÁTÉ 

Každý druhý pátek v měsíci (od ledna do dubna a od října do prosince) se 

koná v místní knihovně posezení při čtení a šálku čaje. 

 

V pátek 9. října jsme se sešli v místní knihovně na přednášce Martina Sekyry 

přímého potomka rodiny Münzbergů, který velmi poutavě vyprávěl o této 

rodině, která žila na hradě Toštejně. 

Zájemců o poutavé povídání bylo hodně. V knihovně se sešli nejen 

posluchači, ale i pamětníci, kteří živě vstupovali do diskuse, čímž ji o mnohé 

obohatili a zároveň oprášili své vzpomínky, kterých nebylo málo. 

O životě rodiny Münzbergů na Tolštejně jsme se dozvěděli mnoho 

zajímavého a Martin Sekyra se jistě řadí mezi vypravěče, kteří umí své 

posluchače zaujmout. 

 

Pohodový listopadový páteční večer jsme si přišli užít do knihovny, kde se již 

tradičně popíjel černý čaj během četby poutavých příběhů. Nejdříve jsme 

zavítali do vesničky Veselí, kde se v místní tělocvičně konalo cvičení 

maminek s malými dětmi, ale kam se zcela neobvykle vydala již dávno 

dospělá Eliška se svou matkou a tam tak trochu nechtěně způsobily 

pozdvižení. 

Další příběh byl o manželovi milovníkovi řízků, který zjistil, jak moc 

nepostradatelnou, vtipnou a milovanou manželku vlastně má. Jiný manžel 

v jiné povídce zase přišel na to, že pro manželství není úplně ideální neustálé 
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sledování televizních pořadů, i když se díky nim může stát i milionářem….   

O tom, jak taková koupě obyčejného budíku může způsobit úsměvnou 

nepříjemnost, by mohl vyprávět jistý Honza. Četli jsme i tom, co vše může 

způsobit velká touha po dítěti a trochu úsměvná byla mývalí láska v přímém 

přenosu…. 

 

Prosincový čaj o páté se nesl v duchu svátečním. Prostřednictvím Josefa Lady 

jsme si představovali, jaká bývala kdysi zima krásná a jak to na vesnici 

chodívalo dříve. 

Trochu vánočního humoru nám do našeho čtení vnesl Robert Fulghum a jeho 

povídky s tématikou Vánoc. 

Nezůstalo jenom u čtení, společně jsme se pustili do vzpomínání na doby 

dávno minulé a dětství krásně prožité. 

 

TVOŘENÍ 

Každou druhou sobotu v měsíci (kromě letních měsíců) pořádáme kurzy 

tvoření v prostorech obecního klubu. 

V lednu lapače snů a cínování šperků. 

V únoru pletení z papíru a valentýnské dekorace a výzdoba. 

V březnu jarní věnce a skleněná mozaika. 

V dubnu sypaná batika a šité dekorace. 
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V říjnu podzimní dekorace. 

V listopadu dřevěné výrobky a skřítci Hospodáříčci. 

V prosinci Andělky, vánoční skřítci a adventní dekorace. 

 

 

 

 

VÝSTAVA FOTOGRAFIÍ  

Knihovnu v Horním Podluží ve druhé polovině ledna zaplnily staré fotografie. 

Výstavu nazvanou "Historie Horního Podluží" zahájil v pátek 19. ledna 

starosta Karel Kopecký. Návštěvníci vernisáže se sotva vešli, takový byl         

o historické snímky zájem. Mnozí další pak přicházeli po celé dva týdny, kdy 

se výstava konala. 

Smyslem výstavy bylo dokumentovat historii naší obce, ale také ukázat, jak 

se u nás žilo. Návštěvníci  si mohli prohlédnou celkové pohledy na obec              

i jednotlivé domky, z nichž mnohé už nestojí, větrný mlýn, zvoničku, školu, 

školní fotografie žáků a učitelů. Svůj panel tu měli i naši dobrovolní hasiči. 

Nechyběly obrázky z kulturních akcí, ze sportování, rekreace, z továrních 

provozů atd. Kromě stovek fotografií na panelech bylo možné si prolistovat 

alba a kroniky ze života obce nebo si třeba prohlédnout poválečné třídnice, 

které se zachovaly z bývalé školy. 
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Každá fotografie má svou historii a připomene kousek minulosti, která by 

zůstala zapomenutá. Snad každý návštěvník se na fotografiích poznal nebo 

alespoň své rodiče, sousedy či známé. Nad zažloutlými snímky se přitom 

vybavují staré vzpomínky a tak bylo o čem si na výstavě vyprávět. 

Bez pomoci našich občanů, kteří své fotografie ochotně zapůjčili, by se 

výstava nemohla uskutečnit. Patří jim za to veliký dík. 

Zároveň děkujeme paní ředitelce ZŠ v Dolním Podluží Markétě Hobzové za 

zapůjčení stojanů. 

 

 

 

MASOPUST 

Natěšení a namotivovaní loňským masopustem jsme se rozveselení sešli         

u našeho klubu v Horním Podluží. Tam se ještě dolaďovalo kostýmové 

obsazení, zdobily se povozy a hlavně se plnily jídlem. Samé vybrané lahůdky 

- koláče, šátečky, buchty, klobásy. Ještě teplé řízky voněly na dálku. 

Tentokrát šel s námi v průvodu i náš pan starosta Karel Kopecký v kostýmu 

rychtáře. 

Pan B. Kudla nás stejně jako loni pohostil domácí klobáskou a špekem           

a potěšil (jak jinak) vynikající slivovičkou. Všichni jsme se mohli přetrhnout, 

hlavně aby na nás zbylo… A protože p. Kudla není žádný troškař, ještě jsme 

dostali tu tekutou lahodu s sebou. Další jsme měli přislíbenou v cíli, tedy za 

předpokladu, že do něj úspěšně dojdeme. Medvěd si dal první taneček 

s hospodářem. 
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V HOPO nás čekala hostina hodna masopustu. Rozhodně bylo z čeho vybírat 

a s prázdným žaludkem neodcházel nikdo a pokud přeci zaváhal, tak o hodně 

přišel. „Pepo, TALIÁNI byly naprosto vynikající lahůdka!“ Zde se nám náš 

medvěd při tanci krapet zapotil. 

Zásluhou p. B. Kudly jel v čele průvodu koňský povoz s hudbou (trochu po 

modernu s hudbou reprodukovanou), který nás nasměroval k Rudovi a Evě 

Hořením  k výbornému ovocnému koláči, lahvince a  dalším srandičkám. 

Boule za ušima se nám dělali po ochutnání koblížků z Hotelu Slávie. Za 

velkého veselí jsme se přemisťovali od místa k místu, od jídla k jídlu, od 

lahvičky k lahvičce a bylo nám dobře. Cestou jsem se zastavili s výslužkou     

a poděkováním také u paní Marencové, která nám poskytla finanční dar. 

Masopustně rozjařeni jsme ještě zamířili k manželům Arnoldovým, kde jsme 

něco pojedli a popili. Byl pro nás připravený teplý čaj, který příjemně hřál,      

i když počasí nám přálo.  

Náš průvod zamířil do Dolního Podluží ke kostelu sv. Kateřiny, kde se sešly 

průvody ze všech našich tří obcí. U kostela na nás už čekalo plno 

masopustních fanoušků, což bylo více než milé. V kostýmech nebo bez 

kostýmů, ale správně naladěni a připraveni si tuto tradiční masopustní veselici 

užít. Společně s hornopodlužským starostou jsme se pokoušeli říkankou 

zahnat zimu. Starostové všech tří obcí složili dohromady hůl a poklepáním do 

země, byl pomalý odchod zimy stvrzen. Sud piva byl naražen, jitrničky sice 

nevisely na stromech, ale rozhodně byl o ně velký zájem zrovna jako o další 

zabijačkové pochoutky. Za to, že byly pochoutky teplé, děkujeme Jiřímu 

Suchardovi, který se postaral o polní kuchyni zapůjčenou  varnsdorfskými  

hasiči. Trochu netradičně  byla k mání i cukrová vata, trdelník a jiné dobroty 

z Lívancovny z Jiřetína pod Jedlovou. K tanci a zpěvu hrál hudební soubor 

Lužičan a moc hezky zpíval i starosta - medvěd z Jiřetína. Je pravda, že se 

přidal se zpěvem nezpěvem i náš rozjařený medvěd….aspoň, že se snažil.  

Některé kostýmy a masky byly tak dokonalé, že ani dnes nevíme, kdo byl kdo 

a tak to má být. Tak zase za rok. Bylo by fajn, kdyby se k nám zase někdo 

přidal, bude nás zase víc a bude nám o to veseleji. Naše společná akce zaujala 

i media, zmínka o nás byla v rozhlase i v Děčínském deníku.                  

Děkujeme naší obci, která měla letos masopustní rej pod patronací, panu      

B. Kudlovi, manželům Hroníkovým, Hořením, Marencovým a Arnoldovým, 

Hotelu Slávie,  našim hasičům, Kamile Žítkové za ušití kostýmů a všem, kteří 

se zúčastnili. 
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DĚTSKÝ MAŠKARNÍ KARNEVAL 

O tom, že nejslavnější a také největší je karneval v brazilském Rio de Janeiru, 

který je věhlasný spoustou alegorických vozů a tanečníků v roztodivných 

maskách, nikdo nepochybuje. Ovšem ten, kdo si chtěl zpestřit neděli 

karnevalem, měl 25. března možnost. Místní tělocvična se zaplnila nejen 

rodiči a prarodiči, ale hlavně dětmi v roztomilých a nápaditých maskách. 

Navštívit karneval přišli indiáni, piráti, klaun, Superman, želva Ninja, hasič, 

objevil se i tygr. Hrůzostrašně působila Zloba, naopak velmi roztomilé byly 

např. víla Amálka, Zlobilka nebo Minnie. Tato přehlídka masek rozhodně 

stála za podívání. 

Celým programem děti provázel a bavil p. Zdeněk Kaňka z Nového Boru. 

Všichni si to pěkně užili, zadováděli si, zazpívali, zasoutěžili a protančili 

střevíce. Kdo byl znaven, mohl  se občerstvit  na baru. Každý si zaslouženě 

odnesl malou drobnost. 

Karnevalové masky si ukliďte na to správné místo, hlavně abyste je za rok, až 

je budete potřebovat, zase našli. 

Děkujeme OÚ Horní Podluží za finanční zajištění akce a p. Nadě Secké          

a Péťě Janouškové ml. za výpomoc. 
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OTEVÍRÁNÍ STUDÁNEK 

Podle dávné tradice vítali lidé jaro také otevíráním studánek symbolickým 

vyčištěním pramene po dlouhé zimě. Díky úsilí nadšenců neupadla tato 

tradice v zapomnění a je stále na mnoha místech dodržována. 

Tak tomu bylo i poslední březnovou sobotu. Nás několik nadšenců se vydalo 

z Horního Podluží od Obecního úřadu na pěší výlet s batůžky na zádech 

k pramenům Křinice. 

Cesta byla fajn, sice místy trochu blátivá se zbytky sněhu, ale to nás 

neodradilo, nejsme z cukru. Děti si cestu zpestřily házením šišek (jak jinak 

než po sobě) a běháním po lese. My dospěláci jsme překonávali přírodní 

překážky, které nám zanechala vichřice, v podobě spadaných stromů a větví 

přes cestu a všude kolem. Obloha byla všelijaká, ale naštěstí nepršelo ani 

nefoukalo. Pro jednou jsme měli štěstí. 

Po příchodu ke studánkám se nám až dech zatajil, kolik nadšenců má              

o takovou akci zájem. Přišli turisti z Varnsdorfu, Rumburku, Německa             

a z Krásné Lípy, kteří tuto akci organizovali. Studánky byly po dlouhé zimě 

klíčem odemčeny a snad už i jaro dorazí a nenechá se zimou zase zastrašit. 

Vzhledem k tomu, že byl zrovna čas oběda, všichni otevřeli své batůžky         

a vyndali své zásoby. Ten, kdo tam v tu chvíli nebyl, tomu asi neuvěří, ale les 

se náhle proměnil v přírodní jídelnu s rautem. Opékaly se buřtíky, párky, 

klobásy bílé, paprikové, pálivé, nepálivé, jedna paní si dokonce nad ohněm 

rozehřívala sýr a to rozteklé jednoduše odkusovala. Divíte se? My jsme se 

podivovali také, ale fakt to jde. Hlavně se pak nemusí drhnout pánvička….      

a navíc je to stoprocentně přírodní. Z nabízených lahůdek to není všechno, 

přišli si na své milovníci placek, koláčků, buchet, perníků, hořčicí, kečupů      

a pest dělaných podomácku. Vypilo se toho tak akorát, výtečná, ale ledová 

byla voda ze studánky, bylo i dost čaje, čaje „na zahřátí“ a všeho, co teče, 

hřeje a chutná. Každý se podělil o něco. 

Atmosféra byla jako z pohádky. Děti dováděly v lese, psi (někteří oblečení do 

svetříků) pobíhali kolem všech a kolem všeho, někdo se hřál u ohně, někdo     

u lesního baru a všichni si spolu povídali, ač se třeba viděli poprvé. Chvíli to 

vypadalo jako v mraveništi, ale důležité je, že se akce povedla a hlavně jsme 

se spolu všichni dobře měli. 
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SERVE ET FIDELIS CIVITATIS 

V sobotu 24. března v Senátu Parlamentu ČR proběhlo 3. kolo setkání 

starostů a starostek z celé ČR, které vzniklo z iniciativy místopředsedy Senátu 

ČR Jiřího Šestáka, jenž osobně přítomným předal pamětní list Senátu 

Parlamentu ČR Serve et fidelis civitatis (věrně sloužím obci). Za službu delší 

než 20 let svým spoluobčanům je takto oceněných v naší zemi celkem         

297 osob. Jedním z nich je i náš starosta Karel Kopecký. Blahopřejeme. 
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MUZIKÁL KLEOPATRA 

Druhou dubnovou neděli jsme vyjeli (2 plné autobusy) za kulturou do Prahy 

do divadla Broadway na známý český muzikál Kleopatra. Je známo, že 

poslední egyptskou panovnicí byla krásná Kleopatra VII., která se stala 

osudovou ženou v životě dvou slavných mužů Julia Caesara a Marca Antonia. 

Příběh plný vášní, zrady a mocenských zápasů nás zcela pohltil.  

V roli Kleopatry se představila Alžběta Bartošová, Caesara si zahrál                

a zazpíval Daniel Hůlka a Marca Antonia Josef Vojtek. Na scéně se objevili    

i jiné známé tváře jako třeba Lešek Semelka, Tomáš Trapl, Linda Finková, 

Kristina Kloubková, Jovanka Vojtková… Všichni byli skvělí a postarali se 

nám o hezké nedělní odpoledne.Děkujeme OÚ Horní Podluží za financování 

autobusové dopravy. 

 

 

 

DECHOVKA 

Dne 22. dubna se naši senioři vydali pobavit a strávit pěkné odpoledne                 

ve společnosti Myslivecké kapely ATLAS, která vystupovala                           

v DK Střelnice v Rumburku v rámci cyklu „ Kavárna POHODA“. Program 

trval od 14 do 17 hodin a velmi se líbil.  Obec zajistila platbu vstupného          

i dopravu.     
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TRADIČNÍ PÁLENÍ ČARODĚJNIC 

Pálení ohňů v předvečer prvního máje je dávnou tradicí. Dříve se dělával 

oheň na kopci, přes který se skákalo a také se kolem něj tančívalo. Naše 

hranice, které vévodila fešná čarodějka na koštěti, stála na bezpečném místě 

poblíž naší „hasičárny“ a přes oheň radši nikdo neskákal. 

Na místě se sešlo hned několik čarodějů a čarodějnic. Všechny  děti  musely 

prokázat jisté potřebné dovednosti, aby obdržely čarodějnické vysvědčení pro 

čaroděje I. kategorie.  

O občerstvení se postarali hasiči, tak snad nikdo neměl hlad ani žízeň. 

Malinovka všem dětem spolehlivě natřela pusinky na červeno. 

Nazdobená májka byla vidět z velké dálky, taky letos měřila úctyhodných    

23, 60 m. Podle lidové tradice má májka ochrannou moc a připomíná, že 

nastalo jaro. 

Protože během této magické noci mají největší moc kromě čarodějnic i víly    

a elfové, vzali jsme své lucerničky a lampiónky a šli jim posvítit na cestu, což 

jsme úspěšně zvládli a poté z bezpečné vzdálenosti sledovali upálení naší 

čarodějky. Z povzdálí svítil měsíc v úplňku, byla to krásná podívaná.  Prostě 

ideální atmosféra pro Filipojakubskou noc. 
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DEN MATEK 

Svátek maminek jsme oslavili v tělocvičně v Horním Podluží v pátek           

18. května. Děti z místní mateřské školy si připravily přehlídku módních 

značek a taneční vystoupení se stuhou. Složením puzzlí do tvaru srdíčka          

a dlouhým  nápisem poslaly maminkách vzkaz, jak je mají rády. To vše za 

doprovodu krásné podmanivé hudby. Poté následovalo dívčí vystoupení        

ze ZŠ Dolní Podluží pod vedením p. uč. Markéty Šmidílkové. 

O tom, že kytaristé v čele  s p. uč. Ivou Pecherovou a Martinem Kulhavým    

to umí pořádně rozjet není třeba se už ani zmiňovat. Nezklamali ani tentokrát     

a „rozhoupali“ celou tělocvičnu. Všichni měli možnost zazpívat si známé 

melodie. 

Nechyběla kytička maminkám pro radost. Podávalo se občerstvení - dortíky, 

chlebíčky. Zdravý a moc dobrý perník upekla p. Martina Jedličková a do 

výroby mrkvových jednohubek a sýrových sušenek se pustila p. Denisa 

Krupková. Moc děkujeme. 

Během volné zábavy se z  CD  linuly tóny známých hitů Karla Gotta, Nadi 

Urbánkové, Michala Davida…                                    

Zábava se vydařila, některé maminky si dokonce odpoledne protáhly až do 

večera. Děkujeme OÚ Horní Podluží, všem vystupujícím, p. učitelkám             

a Martinovi, p. Slávce Jedličkové, Božence Müllerové a Petře Janouškové 

ml., Nikole Fejtkové, Klárce Pavlukové a Nelče Petružálkové. 
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DEN DĚTÍ 

Ten, kdo měl chuť se vypravit do říše pohádek, měl 3. června  jedinečnou 

možnost. Naše brána do pohádky se otevírá jen jednou za rok. 

Děti se s kartičkou v ruce vydaly na stezku vstříc pohádkovým postavičkám    

a zapeklitým úkolům. Cestou na děti vykukovaly dvě čarodějnice, které si      

k nám odskočily z říše čar a kouzel, ale tentokrát se žádné čáry máry 

nekonalo, ale skákalo se v pytlích. Nevěsta s čerticí byly zvědavé, zda děti 

znají pohádky. Nikdo u této zkoušky nepropadl, což je dobrá zpráva. Velký 

úspěch měl kostlivec, který zcela nezvykle pohřbíval, ale v malých 

rakvičkách byla uložena třeba ZLOBA nebo ŠPATNÁ NÁLADA. Největší 

radost udělal kostlivec dětem, když je nechal zakopat DOMÁCÍ ÚKOLY. 

Inu, něco na tom bude…Hodná motýlí elfka obdarovala děti barevnými 

motýly. Pěkné tetování rozdávala princezna s rytířem. Dvě královny 

z Černého království zkoušely, kdo je šikovný rybář a umí ulovit nějakou tu 

rybku. Chycených rybek bylo hodně, ale bohužel žádná nebyla zlatá. Tak 

příště. 

U Popelky a Sněhurky museli všichni kolemjdoucí prokázat, jak moc mají 

šikovné ruce a ukázat svou trpělivost. Naštěstí se široko daleko a snad ani za 

sedmero horami nenachází žádné dítko, které by mělo obě ruce levé. Což se 

mimo jiné ukázalo o několik kroků dál, kdy děti pokreslily svými malůvkami 

nepěkný asfalt. Někteří konečně prokázali svůj umělecký talent. Hasiči jsou 

prostě oblíbenci v pohádkách i mimo ně, takže stříkání vodou na cokoliv         

a kdekoliv je prostě vždy ta nejlepší zábava. 
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V cíli se nenašlo jediné dítko, které by nemělo kartičku zaplněnou razítky 

nebo nějaký úkol nezvládlo. Jasně se prokázalo, že děti jsou prostě šikulky. 

Putování pohádkovou říší se vyplatilo, odměnu si odnesl opravdu každý         

a dokonce si ji mohl sám vybrat. Král této říše není totiž žádný lakota. 

Proměnit se v něco nebo v někoho krásnějšího bylo možné malováním na 

obličej, pro šikovné ruce byla připravena dílnička s keramikou a občerstvit se 

bylo možné u p. Friše v baru. Pro mlsné jazýčky byla k dispozici cukrová 

vata. 

A jak to v pohádkách vždy bývá, zazvonil zvonec………. 

Děkujeme OÚ Horní Podluží, našim hasičům a všem, kteří nám pomohli 

zpestřit pohádkovou říši. 
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MUZIKÁL SUGAR 

Jistě se najde mnoho způsobů, jak příjemně strávit neděli. My jsme vyrazili na 

kulturní výlet do Prahy. Divadlo Na Fidlovačce mělo ten den v repertoáru 

světoznámý muzikál Sugar, který vznikl podle scénáře k legendárnímu filmu 

Někdo to rád horké. 

Je to příběh o milionářích, gangsterech, dámském orchestru Melody Ladies, 

krásné dívce Sugar a dvou muzikantech na útěku, kteří se museli převléknout 

za dívky, aby si zachránili život, což pojali velmi důsledně a i nás diváky 

začlenili do příběhu plného komických situací. 

Nešlo se nesmát. Ten, kdo tam byl to jistě potvrdí. Herci bravurně 

improvizovali. Komediální dvojice Martin Písařík a Lukáš Pečenka nás tak 

šikovně a nečekané vtáhli do hry samotné, že jsme si to užívali zcela 

spontánně. 

A když zazněla nejslavnější hláška „NIKDO NENÍ DOKONALÝ“, tak se 

nechtělo nikomu odcházet. Potlesk byl jistě zasloužený a nekonečný.  

Odcházeli jsme spokojeni, příjemně naladěni a cestou zpět se autobusem 

nesly pochvaly a pozitivní ohlasy. Tenhle výlet stál za to. 

Děkujeme OÚ Horní Podluží. 
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ZÁJEZD NA ZÁMEK KONOPIŠTĚ 

Ráno 29. srpna jsme nasedli do pohodlného autobusu a natěšeni vyrazili směr 

Praha. Na zámek Konopiště jsme dorazili včas, i přestože nám průjezd 

hlavním městem komplikovala doprava.  

Někteří dali přednost jízdě vláčkem před strmým stoupáním k zámku, ti 

zdatnější šlapali pěšky. Před vstupní branou nás přivítali dva statní medvědi - 

strážci zámku. Po dobrém obědě v zámecké restauraci nás čekala prohlídka 

zámku. Vstoupili jsme do dlouhé chodby, která byla vyzdobena více než tisíci 

srnčích a jeleních parohů, osobní trofeje arcivévody Františka Ferdinanda 

dˇEste. Velice příjemná průvodkyně nás seznámila s historií zámku                 

a provedla velkou slavnostní jídelnou, které se přezdívá Lobkovický sál. Dále 

jsme procházeli soukromé pokoje hraběnky Chotkové s poetickými názvy 

jako Růžový salon či Malá pracovna. 

Po prohlídce se zajímavým výkladem jsme se rozdělili, jedni dali přednost 

Růžové zahradě ve stínu cizokrajných stromů a keřů a ti druzí se vydali na 

zámecké nádvoří, kde si mohli zakoupit suvenýry nebo posedět u kávy 

v příjemném prostředí zámku. V podvečer jsme plni hezkých zážitků dorazili 

domů. 

Velký dík patří OÚ Horní Podluží za poskytnutou finanční částku, bez které 

by se tento výlet nemohl uskutečnit. 
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SRAZ SOCIALISTICKÝCH VOZŮ 

V sobotu 8. září se uskutečnil čtvrtý ročník srazu socialistických vozidel               

v Horním Podluží v prostoru parkoviště vedle Restaurace u Vleku.              

Sešli se majitelé a milovníci vozidel jako jsou Škodovky, Trabanti, Moskviče, 

Simsoni, Jawy, ČZ, Dněpry a další krásné stroje. 

 

 

 

foto Ivo Šafus 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/events/633901680303865/
https://www.facebook.com/events/633901680303865/
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HRY LEGRACE A SMÍCHU V JIŘETÍNĚ POD JEDLOVOU 

 

V červnu nám termín Her legrace a smíchu zhatilo počasí, ovšem  v sobotu 

15. září nám naopak počasí beze zbytku vynahradilo to, co nám v červnu 

pokazilo. A byli jsme za to rádi. Dokonce moc rádi. Veselého klání se 

zúčastnily čtyři týmy. Jiřetínští nejsou žádní troškaři, postavili hned dva týmy 

a to fotbalisty Klokany a domorodce Falda Hawai, z Dolního Podluží byli 

vysláni indiáni z rodu Pastajů a my Hippies z Horního Podluží, jsme nemohli 

v žádném případě na tak fajn akci chybět.  

Řádně vyfešákováni jsme se dle pokynů pořadatelů ujali jednoho páru lyží, za 

které by se žádný sněžný muž nemusel stydět, ujasnili se, kde je pravá a levá 

ruka a pravá a levá noha a pustili se do pořádné lyžovačky. Poučeni 

z loňského (ne)lyžování jsme si letos, ku podivu nás všech, i zalyžovali. Styl 

nebyl vůbec důležitý, hlavní bylo dostat do cíle nás i lyže pokud možno 

zároveň. Skákání v žoku nebylo jednoduché ani trochu. Žok nás tak nějak 

pohltil, že nás hippies ženského pohlaví nebylo skoro vidět. O to víc nás bylo 

slyšet. Najít tu správnou taktiku skoku nešlo. Šlo o to přežít (pokud možno 

bez zlomeného nosu) a ještě si to užít. 

Náš tým měl nejen svého vlastního fotografa, čehož se velmi šikovně zhostil 

pan Gerhát, ale také svou zdravotní sestřičku, která měla brašničku a v ní vše 

potřebné k poskytnutí okamžité první pomoci. Ve svém oboru byla evidentně 

velmi oblíbená, protože jejích služeb využívali i okolní soutěžící možná           

i přihlížející. Nebyl čas to řešit. Přetahování bylo to co, nás loni dostalo do 

kolen. Letos bylo k radosti nás všech upraveno, pozměněno, vylepšeno. Tedy 

né, že by nám to neubralo sil, ale podařilo se nám přetáhnout alespoň jeden 

z týmů, čímž nám sebevědomí stouplo nejméně o jednu příčku výše. 

Sladké posilnění v podobě meruňkových koláčů od Hanky Zoserové přišlo 

všem vhod. A to jsme ani v nejmenším netušili, že budeme za malou chvíli 

veslovat sami sebou a smát se z plných plic sami sobě. Těžko posoudit, co 

bylo na Veslici v trávě vlastně tak náročné. V podstatě by nás už nemělo nic 

překvapit. Překvapilo. Byla to ovšem bezesporu nejuchechtanější ze všech 

možných legračních disciplín. Jestli si někdo pod názvem Sosáníčko 

představil sosáníčko, tak se hodně zmýlil. Pravdou je, že jsme sice pilně 

sosali, ale pouze jiřetínskou vodu a brčkem a ještě tím brčkem ji přenášeli, 

prskali a plivali a občas (ne)donesli do cíle. Tak takové to bylo sosáníčko! 

Poslední a pro někoho dlouho nejočekávanější disciplínou byl PIVOŠ. 

Někoho povzbudil, někoho položil, někteří si snad ani v té rychlosti 
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nepovšimli, že něco vypili, někomu lahodný mok ve sklenici neubýval spíše 

přibýval, pro někoho to bylo moc, pro jiného naopak málo, ale prima zábava 

to byla pro všechny. Jak malé děti jsme rychle zjišťovali, kdo byl nejrychlejší, 

kdo je ten borec…. 

Obhájili jsme si naše loňské druhé místo, což nám udělalo radost, ale ve finále 

to není to, oč nám šlo. Přišli jsme si užít mejdan, což se povedlo. Tančili jsme 

jako o život a celý den i večer si užili. Odcházeli poslední… 

Děkujeme všem, kteří se postarali o průběh her, těšíme se už teď na ty další, 

protože jak je známo nám všem: KDO SI HRAJE NEZLOBÍ!!! 

 

                                                 

         

 

Hippies - Bára, Martin, Petr, Jindra a Pavla 
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ZAHRADA ČECH 

Jako každý rok se i letos pořádal zájezd do Litoměřic na výstavu, která patří 

mezi největší svého druhu u nás. Určena je hlavně pro všechny zahrádkáře, 

chalupáře a  milovníky přírody. Na výstavu jsme vyjeli ráno od Obecního 

úřadu v Horním Podluží. Cesta ubíhala pomalu vzhledem k objížďkám. Při 

příjezdu se účastníci zájezdu rozešli po výstavišti. Někteří hledali sadbu, 

květiny nebo zahradní potřeby. Jiní vyhledávali vše potřebné pro okolí domu, 

zahrady, z oblasti stavebních materiálů, techniky, bytových doplňků a mnoho 

dalšího. Ostatní dali přednost dobrému jídlu, zábavnému programu plného 

soutěží a písniček Waldemara Matušky. V podvěčer jsme se unaveni vrátili 

domů. Děkujeme obecnímu úřadu  za financování dopravy. 
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DRAKIÁDA 

Nedělní říjnové odpoledne patřilo drakům papírákům. Nejvíce se vyřádil vítr, 

který nedal vydechnout drakům ani jejich majitelům. Dokonce se ukázalo, že 

tentokrát síla větru popoháněla především menší lehoučké draky. Těm velkým 

se do větrného počasí vůbec nechtělo. Jeden drak se rozhodl, že se ke své 

majitelce nevrátí. Chvíli nám předváděl přemety ve vzduchu a potom si 

jednoduše odletěl. 

Po dračí přehlídce dostali všichni přítomní zaslouženou odměnu a tentokrát 

dostali malou pozornost i dospěláci, kteří se do této podzimní radovánky 

zapojili také. Pro milovníky buřtíků byl připraven oheň, kde si mohli svou 

dobrotu opéct. 
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ROZLUČKA SE STAROSTOU 

Ve čtvrtek 25. října se konalo rozlučkové setkání se starostou Karlem 

Kopeckým v místním obecním klubu. Občanů, kteří se přišli se starostou 

rozloučit a popřát mu hezký a klidný důchod bylo opravdu dost. Setkání se 

zúčastnili i starostové sousedních obcí - Jiřetína pod Jedlovou a Rybniště, což 

jistě starostu potěšilo. Během večera se hlavně vzpomínalo na to dobré i zlé     

a živě diskutovalo o dění v naší obci. K dispozici bylo i malé občerstvení       

a samozřejmě se našel čas i na krátký přípitek a předávání dárků. V klubu 

byly k prohlédnutí i fotografie z dob starostování Karla Kopeckého, které 

byly poté umístěny do naší knihovny. 
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MUZIKÁL ČAS RŮŽÍ 

Někdo slavil svátek sv. Martina u vína nebo si pochutnával na svatomartinské 

huse, my jsme se vydali na výlet do Prahy a to přímo do Hudebního divadla 

Karlín na muzikál s písněmi Karla Gotta Čas růží. Autorem scénaře                 

a producentem muzikálu je Sagvan Tofi. 

Je to příběh o odhalení starého obrazu, který v sobě ukrývá osud jedné velké 

lásky. Zpívají se nikdy nestárnoucí hity Karla Gotta, na nichž je celý příběh 

postaven. Obraz skutečně namaloval pro tuto příležitost sám Karel Gott. 

Karlínský živý orchestr potvrdil, že patří opravdu k těm nejlepším. Za zmínku 

jistě stojí i dětské role, které měly v muzikálu dost prostoru a my jsme si 

jejich přítomnosti mohli dostatečně užít. 

Ovace ve stoje byly odměnou pro všechny účinkující. Odcházeli jsme 

spokojeni, někdo si možná trochu prozpěvoval…. 
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ZAHÁJENÍ ADVENTU 

V podvečer 1. adventní neděle jsme se sešli před obecním klubem, abychom 

si společně rozsvítili vánoční strom. 

I když nám počasí zrovna nepřálo, někteří se nedali odradit, přišli a dobře 

udělali, protože jsme si sváteční neděli užili i tak. 

Museli jsme trochu poupravit program, protože vystoupení dětí ze školky 

překazila epidemie neštovic. 

Příjemnou náladu navodil ženský sbor Náhodou z Varnsdorfu. Promítaly se 

fotografie z celoročního dění v obci. O občerstvení se starali hasiči. Podávaly 

se klobásky, čaj a samozřejmě nechyběl voňavý svařák. Pošťák sbíral vánoční 

dopisy a andílci je poslali na správné místo. 

V klubu se vyráběly vánoční dekorace nebo se prostě jen posedělo a pobylo. 

Novinkou byla vánoční tombola, o kterou byl velký zájem a během několika 

minut nezbyl jediný volný lístek. Hlavní a velmi lákavou výhrou byl bowling 

a večeře pro dva v hodnotě 500 Kč, kterou do tomboly věnoval Hotel Slavie 

z Horního Podluží. Další lákavou výhrou bylo celodenní lyžování i jednotlivé 

jízdy zdarma v našem lyžařském areálu (teď už jenom ten sníh..) nebo poukaz 

na nákup do obchodu Dárečků do Jiřetína pod Jedlovou.    

I přes ošklivé počasí jsme strom rozsvítili a podvečer si příjemně užili. 

Velice děkujeme OÚ v Horním Podluží, který financoval občerstvení a celou 

tombolu, hasičům a všem, kteří se na této akci podíleli. 
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MATEŘSKÁ ŠKOLA KLÍČEK 
 

Školní rok 2017/2018 indiáni.                                                                            

Personální obsazení: ředitelka Bc. Pavla Petružálková, učitelka Bc. Kateřina 

Podlahová, výpomoc:  učitelka na částečný úvazek Hana Zoserová - bývalá 

ředitelka MŠ Jiřetín pod Jedlovou,  kuchařka Marie Arnoldová,  školnice + 

vedoucí stravování Jana Ledvinková                                                                  

Zapsaných dětí je 25:                                                                                               

Krausová Eliška, Řezáčová Natálie, Kolda Dan, Svatková Adéla, Valeš Jan, 

Hokynářová Adéla, Červinka Adam, Stütz Ondřej, Krupková Ema, Pavelka 

Mikuláš, Forman Aleš, Nováková Julie Anna, Jedlička Jakub, Szurdi Jakub, 

Myšák Dominik, Hurtigová Michaela, Beranová Nela, Prejzková Eliška, 

Kvasnička Filip, Červinka Lukáš, Holub Ondřej, Sazamová Andrea, Svatková 

Tereza, Hošková Eliška, Nováková Anastázie Eva.                                                

Do školy odešly: Krausová Eliška, Řezáčová Natálie, Kolda Dan, Svatková 

Adéla.                                                                                                     

Odklad školní docházky: Valeš Jan, Hokynářová Adéla, Červinka Adam, 

Stütz Ondřej.                                                                                                            

Celý školní rok byl věnován indiánům. Šamanka dětem posílala vzkazy do 

truhličky, děti plnily úkoly a sbíraly odznaky. Na konci školního roku 

šamanka děti pozvala do svého obydlí, kde děti našly slibovaný poklad. 

Navštívily Křížovou horu, Tolštejn, větrný mlýn Světlík, který se opravuje      

a vydaly se na společný výlet do ZOO Ústí nad Labem s dětmi z MŠ Jiřetín 

pod Jedlovou. Chodily  na cyklostezku jezdit na koloběžkách a navštívily 

fotbalové hřiště, kde si pro ně  sportovci  připravili spoustu soutěží a zábavy.             

V lednu se školáci vydali do Rybniště do místí základní školy, kam je pozvala 

paní ředitelka Mgr. Martina Kočišová. V tělocvičně bylo postaveno sférické 

kino. Je to vlastně nafukovací kopule, v níž se uvnitř promítá vzdělávací film. 

Děti  shlédly edukační pohádku o podmořském světě.                                

Konal se indiánský karneval u indiánského ohně. Ve školce se dozvěděli         

o životě indiánů, vyzkoušeli  si střílení z luku a praku, hod tomahavkem, 

fyzičku prověřili při plazení, běhání, tancování a chůzi po laně. Učili se           

o exotických zvířatech  a vyrobili si ve školce džungli.                                         

Během prázdnin probíhala ve školce rekonstrukce jedné části šatny pro děti    

a technické místnosti pro kuchařku, tak aby byly splněny hygienické předpisy. 

Kopaly se odpady, stavěla se zeď, obkládalo se, pokládala dlažba, malovalo 

se. V šatně se udělalo nové dřevěné obložení a dlažba.  
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Na jaře se zcela zrekonstruovla místnost, kde je pračka a toaleta. Byla 

položena dlažba, dalo se obložení, nová toaleta, umyvadlo a nové skříňky. 

Vše se dělalo za plného provozu.                                                                                     

V září se děti vydaly do sousedního Dolního Podluží na místní fotbalové 

hřiště, kde se konala ukázka dravců společnosti Zayferus. Ukázka byla 

spojená se zajímavým výkladem a děti si prohlédly malé i velké dravce - např. 

supa, orla, sokola, karanča…někteří dravci se předvedli  i v akci.                               

V odpoledních hodinách se ve školce jednou za 14 dní koná kroužek Šikulky                                 

a keramického tvoření.                                                                              
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SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ 

Slovo starosty SDH Jaroslava Průši na závěrečné roční valné hromadě. 

Vážení přátelé, kamarádi a příznivci všech hasičů,                                                               

opět naváži na uplynulá léta a uvedu jen krátký výčet naší jinak rozmanité 

činnosti. Za ta léta, co jsem ve funkci starosty našeho sboru, jsem dospěl 

k názoru a hlavně k poznání, že dlouhosáhlé povídání nikomu nic nepřinese. 

Myslím si, že kratší výčet událostí a odpracovaných hodin bude spíš pozitivní. 

Toto uvádím jen pro naše hosty, neboť máme nové zastupitele a hlavně 

nového starostu naší obce Horní Podluží - pana Petra Hořeního. Staronová 

místostarostka naší obce Jindra Koldová za těch pár let už o naší práci či 

problematice něco málo ví a zná, vždyť spoustu akcí, které náš sbor pořádá 

nebo zabezpečuje, osobně navštěvuje nebo sama s jiným kolektivem pořádá. 

Taktéž naši aktivní členové hasiči tuto problematiku znají do podrobna. A tak 

pro naše hosty, ať už zástupce jiné obce či sboru, uvedu výčet  těch 

nejdůležitějších či náročnějších akcí. Jak už asi všichni dobře víte, náš sbor 

nadále udržuje některé již tradiční akce na podporu hasičstva či rozvoje 

kulturního dění měst a obcí. Vždyť třeba ukázka naší techniky v jiném kraji 

nebo reprezentace našeho družstva v Libereckém kraji v noční soutěži Noc 

pod Ještědem hovoří samo za sebe. Pochopitělně sem patří dlouholetá 

spolupráce s ostatními sbory, složkami IZS a spolky jiných organizací. 

Aktivně spolupracujeme s naší partnerskou obcí Jiřetín pod Jedlovou, kde 

kromě požárního zabezpečení spolupracujeme též na kulturním dění této 

obce. K těm významnějším patří Den dětí, Tolštejnské slavnosti, charitativní 

činnost, zabezpečení Adventu a mnoho dalších. V letošním roce díky velkému 

suchu největší akcí bylo udržet alespoň minimální stav vody v rybníčku na 

náměstí tak, aby přežily okrasné ryby. I když jsme téměř celé léto a podzim 

naváželi vodu , muselo nakonec dojít ke slovení a přestěhování ryb z tohoto 

zařízení. Ale i přesto se úsilí vyplatilo a ryby i s velkým množstvím potěru 

přežily.                                                                                                                          

Další velkou a významnou akcí v tomto roce bylo 50. výročí spolupráce 

s našimi kamarády hasiči z Putzkau. Nebudu do podrobna rozebírat průběh či 

organizaci těchto oslav. Myslím si, že byla dostatečně prezentována                 

a hodnocena ve všech možných mediích. Jen bych ještě jednou chtěl 

poděkovat všem zúčastněným členům, hostům, kamarádům a obecnímu 

zastupitelstvu za zdárný průběh a reprezentaci těchto oslav. Posledně jsem 

uváděl, že když naši předchůdci podepisovali v roce 1968 tuto přátelskou 
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smlouvu, nikdo netušil, že letošního roku budeme oslavovat 50. výročí této 

přátelské spolupráce. Vždyť díky této mezinárodní spolupráci došlo kromě 

nových přátelství také k různým dotačním programům pro obce.                                                                                         

Do dalších aktivit naší jednotky pochopitelně patří výjezdy k požárům, 

technickým zásahům, práce na technice, údržby výstroje a výzbroje, školení, 

brigády na pomoc obcím, spoluobčanům a mnoho dalších. Při těchto 

aktivitách naši členové odpracují ročně stovky hodin. Byl bych velice rád, 

kdyby si všichni občané uvědomili, co vše tato hrstka dobrovolníků ve svém 

volném čase dokáže. Za mého skoro čtyřicetiletého působení jsem se občas 

setkal s neuznáním či ignorací nás dobrovolníků. Vždyť by si měli naši 

představení či zákonodárci uvědomit, že tito takzvaní dobrovoláci tuto 

obětavou a někdy velice náročnou práci dělají ve svém volném čase mnohdy 

na úkor svých rodin a to bez náhrady na mzdu. Tímto bych částečně apeloval 

na vedení měst a obcí, aby se těmito jednotkami spíše chlubili a nevnímali je 

jako samozřejmost, nebo někde dokonce zatracovali či rušili. Všichni zde 

většinou víme, jak je v dnešní době těžké a problematické financování hasičů. 

I u nás v obci technika rychle stárne a i my se potýkáme s financováním naší 

jednotky. Jak už jsem kdysi uvedl, že každý hasič by měl rád nové auto, tak    

u nás se díky obecnímu úřadu začíná blýskat na lepší časy. Díky veliteli 

jednotky a našemu zastupitelstvu v čele se starostou obce získáme v blízké 

době nový dopravní automobil. S cisternou je to horší. Stáří naší cisterny je 

28 let. S tímto věkem  „skoro veteránem“  moc parády nenaděláme. Ale zase 

„díky“ legislativě zákonů a financování  novou cisternu v hodnotě 8 milionů 

si spousta obcí včetně té naší nemůže dovolit. Možná nebo rád bych se mýlil, 

ale třeba v příspěvku či diskuzi nám pan starosta slíbí novou cisternu. Vím, že 

je to pro mnohé úsměvné, ale na uvolnění a zlehčení si myslím, že je to dobré 

nebo možná i trochu vtipné! Nechci zde pana starostu hned v začátcích jeho 

funkce strašit a nadměrně zatěžovat naší problematikou. Spíš bych chtěl, aby 

zde viděl, že má dobrou partu nadšenců, na kterou se může spolehnout jak na 

úseku požární ochrany, tak na různém kulturním dění nejen v naší obci.                                                                                                                           

Závěrem vás ještě musím seznámit s akcemi a hodinami našich členů.            

U požárů jsme strávili 168 hodin a to: požár komínu Jiřetín 20 hodin, požár 

chaty Jiřetín 36 hodin, požár odpadu Jiřetín 8 hodin, požár lesního porostu 

Krásný Buk 18 hodin, požár osobní automobil Jiřetín 4 hodiny, požár lesa 

Malý Stožec 21 hodin, požár lesa Jiřetín 10 hodin, požár lesa Jiřetín 9 hodin, 

požár slévárna Varnsdorf 12 hodin, požár rodinného domu Dolní Podluží      

12 hodin, požár lesa Světlík 18 hodin. Technické zásahy (kopis) 52 hodin: pád 
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stromu Jiřetín 8 hodin, přístřešek H. P. 8 hodin, ropná havárie Jedlová              

3 hodiny, padlý strom Šébr 6 hodin, ropná havárie Jedlová 9 hodin, ropná 

havárie Šébr 5 hodin, spadlý strom Mezičky 3 hodiny, spadlý strom Jiřetín       

5 hodin, spadlý strom Šébr 5 hodin. Technická pomoc:  protluk kanálů, dovoz 

vody, zalévání stromků a keřů, pálení větví a jiné - celkem 18 událostí , to je 

205 hodin. Ostatní události, což je např. Den dětí, Tolštejnské slavnosti, různá 

výročí, masopust, máje a mnoho dalších - celkem 1466 hodin. Údržba 

techniky 51 hodin. Když tyto hodiny sečteme, dojdeme k číslu 1942 hodin. 

Možná by se někomu mohlo zdát, že oproti předchozím letům je skoro      

2000 hodin méně, ale mohu vás ujistit, že doslova hrstka našich aktivních 

členů tyto hodiny odpracovala s velkým úsilím. Vždyť nejen technika nám 

stárne, ale i naše populace a s tím toho opravdu moc nenaděláme. Rád bych 

zde ještě uvedl pár členů, kterým se i v letošním roce podařilo odpracovat 

více jak 100 hodin - Průša Vojtěch 229 hodin, Průša Jaroslav 181 hodin, 

Chládek Marian 174 hodin, Průša Vít 164 hodin, Břeň Jiří 140 hodin, Pavluk 

Vladimír 127 hodin, Němec Michal 105 hodin, Laštůvka Petr 102 hodin. 

Myslíme si, že těmto několika málo členům patří velký dík a možná i obdiv, 

co vše dokáží obětovat pro blaho či uspokojení jiných. Já osobně jsem stále 

rád, že i po dlouhé době mého působení u hasičů se najde spousta lidí, kteří 

nezištně pomohou a tak říkajíc přiloží ruku k dílu, když jde o dobrou věc.                 

  

 

starosta: Jaroslav Průša 

místostarosta jednatel: Marian Chládek 

jednatelka:  Chládková Zdeňka 

velitel: Vojtěch Průša 

zástupce velitele:  Pavluk Vladimír 

strojník: Chládek Karel 

vzdělavatel: Průša Vojtěch 

pokladní: Chládková Zdeňka 

kronika: Průšová Pavlína 

prevence CO-MTZ: Pavluk Vladimír 

členové výboru: Průša Roman, Průša Josef st., Douša Zdeněk, Laštůvka Petr 

ml. 

kontrolní a revizní komise: Laštůvka Jaromír st., Laštůvka Petr ml., Moravec 

Jaroslav ml. 

                                                                                                                                                         

 



48 
 

OSLAVA 50 let spolupráce s Putzkau 

V sobotu 5. května proběhly oslavy  v Horním Podluží a o týden později      

12. května v německých obcích. Oficiální část v Neukirchenu (slavnostní 

shromáždění) za přítomnosti starosty Putzkau, pravé i levé ruky ministra 

Německa a dále předsedy Zemské vlády Sasko, atd.… poté v  Putzkau.     

Oslava 50 let přátelské spolupráce mezi hasiči z  Putzkau a Horního Podluží 

je více než zajímavá a v rámci ČR i ojedinělá. Ojedinělá nejen délkou, ale 

hlavně datem podpisu a to 11. května 1968. Po 50 letech byla smlouva 

prodloužena starosty obou obcí a veliteli dobrovolných hasičů. Došlo na 

předání darů, vyznamenání, stuh k praporům i ukázky činnosti.  
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Nejtvrdší hasič přežívá 

Soutěž se konala 13. října od 9 hodin ve sportareálu Jiřetín pod Jedlovou. 

Skupina B - nad 30 let 

1. místo Vojtěch Průša  2. místo Marian Chládek  3. místo Jan Rosa HZS DC  

Skupina A -18 - 30 let 

1. místo Dušan Víta HZS Vdf  2. místo Petr Laštůvka ml.  3. místo Martin 

Suchánek  SDH Dolní Podluží 
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TJ ČECHIE  

I. B krajská soutěž  -  JARO  

25. 3.   neděle  15:00    TJ Svádov -  TJ Čechie HP 

1. 4.   neděle  15:00    TJ Čechie HP -  SK Plaston Šluknov 

7. 4.    sobota  10:15             TJ Přestanov  - TJ Čechie HP 

15. 4.      neděle  15:00             TJ Čechie HP  - TJ Heřmanov 

22. 4.      neděle  17:00             SK Dobkovice -  TJ Čechie HP 

29. 4.      neděle  15:00             TJ Čechie HP - FK Chuderov 

5. 5.      sobota  13:30             Spartak Jiříkov - TJ Čechie HP 

13. 5.      neděle  15:00              TJ Čechie HP  - TJ Chlumec 

20. 5.      neděle  16:00              SK Pronako Hostovice - TJ Čechie HP 

27. 5.      neděle  15:00              TJ Čechie HP -  SK Březiny 

3. 6.        neděle  17:00              FK Slovan Chabařovice - TJ Čechie HP 

9. 6.        sobota  13:30               TJ Union Děčín -  TJ Čechie HP 

17. 6.      neděle  15:00               TJ Čechie HP - MSK Trmice 
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Dne 28. července se uskutečnil pátý ročník turnaje v minikopané o pohár 

Čechie. Tento turnaj je volným pokračováním memoriálu Vojtěcha Hermana. 

Turnaje se zúčastnilo devět mužstev s celkovým počtem 92 hráčů. Turnaj       

s přehledem odřídili rozhodčí Jarda Peške a Petr Jirsák. Na prvním místě se 

umístilo mužstvo z Dolního Podluží, druhé místo obsadili Bačovci a třetí 

zbylo na JK Trans Vdf. Nejlepším hráčem byl vyhlášen Lukáš Lysý, 

nejlepším střelcem byl Vláďa Jurica a brankářem Matěj Žajdlík. Poděkování 

patří všem pořadatelům a samozřejmě sponzorům  včetně obecního úřadu.  Za 

skvělé občerstvení a posezení patří dík Josefu Hroníkovi. 

V neděli 1. července uspořádali fotbalisti na hřišti sportovní den pro děti plný 

soutěží a odměn.  

 

 

foto Václav Černý 
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foto Josef Zoser - derby  SK SLOVAN JIŘETÍN POD JEDLOVOU -            

TJ ČECHIE HORNÍ PODLUŽÍ 

 

RYBÁŘI 

Organizace  měla ke  4. listopadu 209 dospělých členů,  4 mládežníky            

a 24 dětí. Stará se o dva sportovní revíry Velký rybník, Světlík a chovné 

rybníčky v Horním Podluží a Kytlicích. Na Velkém rybníku zajišťují sekání 

hráze, vysekání přítoků a udržování průchodů k vodě v úseku rybářského 

práva. Tyto práce zajišťují jejich členové pod vedením pana Oliče a pana 

Kaliny. O pořádek se stará pan Makeš. Na revíru bylo sebráno rekordních   

132 pytlů odpadu. Bylo to dáno kvalitním jarním zarybněním a klimatickými 

podmínkami. V důsledku velkého sucha klesla hladina rybníka pod hranici 

rákosu a tím se znásobil počet rybářských míst. Naštěstí nedošlo k úhynu ryb 

a díky srážkám v prosinci rybník dosáhl normální hladiny.                                                                           

Byla poslána žádost na krajský úřad odbor životního prostředí o povolení 

činnosti v rezervacích. Krajský úřad vydal souhlas k činnostem do roku 2022.                   

Na Světlíku bylo sebráno 65 pytlů odpadu. To je stejně jako v minulých 

letech. O rybník se stará pan Dubovecký a pan Šmidt st.  
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Vedoucím kroužku mládeže je pan Hampl a pomáhají mu pan Pavelka, Málek 

a Houštecký. Pod vedením pana Hampla dosahuje kroužek velmi dobrých 

výsledků. Mimo financování od MO a sponzorství pana Froly a Paličky si pan 

Hampl zajistil dotaci na činnost kroužku z OÚ Dolní Podluží a Horní Podluží.  

Pravidelně 1x ročně jezdí s dětmi na prodloužený víkend. O činnosti dětí píše 

do Permoníku.                                                                                                                     

Den dětí byl 15. července na koupališti v Dolním Podluží a zúčastnilo se       

18 dětí. Organizace se zúčastnila soutěže „O Pohár Šluknovského výběžku“. 

V kategorii dospělých obsadilo družstvo 1. místo. Družstvo dětí skončilo také 

na 1. místě.   

 

 

 

foto Evžen Šmidt 
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KNIHOVNA 

Z historie knihovny: 

- kolem roku 1950 byla obnovena místní lidová knihovna zásluhou paní 

Dvořáčkové 

- 1973 převzal knihovnu Miloš Lígr, který získal několik čestných uznání -      

v roce 1976, v roce 1979 a v roce 1981 

- 1989  knihovnice  Jana Tošovská - čestné uznání Knihovna roku 2007 

- 2012  knihovnice Anita Hermannová - v roce  2015  získala 3. místo             

v soutěži Knihovník Ústeckého kraje 

Plocha knihovny je 85 m2. 

 

                historické foto 

 
                  na historické fotografii Miloš Lígr  
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Horní Podluží čp. 205, 407 57, knihovna@hornipodluzi.cz 

Knihovnicí je Anita Hermannová. V rámci své knihovnické činnosti také 

pořádá různé poznávací výlety, besedy, výstavy a je aktivně zapojena do 

kulturního dění v obci. 

Registrovaní čtenáři: 86, z toho čtenáři do 15let: 17  

Návštěvníci knihovny:       384 

Návštěvníci využívající internet:       84                          

Návštěvníci kulturních akci:        858                                 

Výpůjčky:  

Naučná literatura dospělých čtenářů:      193                    

Krásná literatura:          1627                                              

Naučná literatura dětská:        161                                     

Krásná literatura dětská:          823                                    

Výpůjčky periodik - časopisy:            153                        

Celkem má knihovna 10 686 knih. 

Otevírací doba je ve středu 13 - 17 hodin. 

 
                             
               

 

 

 
 

 

 

 

 

mailto:knihovna@hornipodluzi.cz
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TĚLOCVIČNA - SPORTOVNÍ KLUB 

Nachází se v budově bývalé Jednoty - vedle Hotelu Slavie. Správcem je 

Václav Friš. Tělocvična je využita po celý týden, např. ke hře stolního tenisu, 

ke cvičení a hodinám jógy. Prostory je možno pronajmout také k soukromým 

akcím. Mají veškeré zázemí - pánské i dámské šatny, toalety a plně 

vybavenou kuchyňku s posezením.  

Tradiční velikonoční turnaj ve stolním tenise proběhl v pátek 30. března. 

Letos se zúčastnilo 9 hráčů. Bohužel chřipka znemožnila účast některým 

stálým bojovníkům.                                                                                                                     

Umístění:                                                                                                                               

Singl: 1. Gola O.  2. Kotera Z.  3. Vorlíček K.  4. Vorlíček R.  5. Šedivý M.      

6. Sova M.  7. Rais Z.  8. Hermann M.  9. Hermannová M.                                                 

Debl: 1. Vorlíček K. a Sova M.  2. Šedivý M. a Vorlíček R.  3. Gola O.          

a Hermann M.  4. Kotera Z. a Rais Z.   
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Tradiční vánoční turnaj ve stolním tenise se konal v úterý 25. prosince                

od 9 hodin do 14,30 hodin  za účasti 13 hráčů. Účastníci turnaje obdrželi 

hodnotné ceny za přispění Obecního úřadu v čele se starostou Petrem 

Hořením.                                                                                                                 

Konečné pořadí: 1. Žatečka ml.  2. Gola O.  3. Chlan  4. Hozman ml.              

5. Kotera Z.  6. Rejzl J.  7. Sova M.  8. Vorlíček K.  9. Hermann M.                   

10. Drátovník M. 11. Šedivý M. 12. Rais Z. 13. Lískovec P. 

 

 

JAWA HORNÍ PODLUŽÍ 
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Od roku 2008 do roku 2018 celkem společně vykonali 256 jízd a ujeli 

24 839,81 km.                                                                                                            

Spotřeba benzínu: cca  931,49 l                                                                                     

Prům. spotřeba na 1 jízdu: 3,64 l                                                                                  

Prům. délka jedné jízdy : 97,03 km                                                                           

Spotřeba zmrzliny : 768 kopečků  (3 kopečky na 1 jezdce)                                              

Holásek František   22 164,66 km 237 jízd                                                    

Němec Božek   20 962,52 km  218 jízd                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Vöröš Josef     20 678,38 km  207 jízd                                                                                

Rais Zdeněk    18 549,10 km  191 jízd                                                                                                                         

Hadrawa František   11 779,86 km        117 jízd                                                                                                                                                                                                                                                  

Holásek Pavel    9 601,77   km  90   jízd                                                                                                                   

Caska František děda   6 996,82   km 76   jízd                                                          

Rejzl Jiří    6 162,00   km 74   jízd                                                                           

Kopecký Rosťa   2 032,04   km  23   jízd                                                                    

Vejnar Jaroslav    1 757,90   km  21   jízd                                                                                                                                          

Secký Václav    1 419,09   km 10   jízd                                                                                                                                         

Rozenkranc Pavel   634,49      km 7     jízd                                                                

Stütz Martin    234,10      km  4    jízdy                                                                          

Werner Zbyněk   184           km 3    jízdy                                                                            

Vejnar Jar. ml.   151           km  1    jízda                                                                                

Kříž Antonín   151         km 1    jízda                                                                             

Kalista Pavel   104           km 1    jízda                                                                                 

Červinka Víťa    41,80        km 1    jízda                                                                      

Doprovod:                                                                                                                   

Kopecký R.  J250, J350     1 355,83 km  14 jízd                                                       

Caska Mates J350,  J175 skútr, Stadion S11  1 307,51 km  16 jízd                             

Stütz Martin   J250     988,77    km  9   jízd                                                                     

Rejzl Jiří CZ150C      473,74    km  5   jízd                                                             

Holásek Pavel Felicia      421,17    km  2  jízdy                                                        

Kříž Antonín Felicia      420,12    km  2  jízdy      

Köchert Tomáš Simson skútr     97,60     km   1  jízda                                                          

Friš Václav J175 skútr      87,70     km  1  jízda                                                       

Maximální dosažená rychlost: 81,2 km/h dolů ze Šébru bez zařazené rychlosti                                                                                                  

Průměrná délka jedné jízdy: 97,03 km                                                                                            

Průměrná rychlost jízdy: 35,01 km/h                                                                    

Zpracoval Pepa a Zdeněk 
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foto Marcel Němec – rok 2013 
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FIRMA BELDEN 

Společnost LUKRAM s. r. o. je na  trhu od roku 1997. V roce 2008 se stala 

vlastníkem společnosti LUKRAM s. r. o. americká skupina BELDEN. 

Belden zajišťuje výrobu obsáhlého portfolia kabelů, propojovacích, síťových      

a bezpečnostních produktů pro přenos signálu a to zejména pro přenos dat, 

zvukových a video aplikací s cílem zajistit skutečnou spolehlivost signálu. 

Kombinací obchodního know - how s technologicky vyspělými výrobky 

jejich předních značek v rámci skupiny Belden, jako jsou Hirschmann, 

Lumberg Automation a GarrettCom, zajišťují taková řešení přenosu signálu, 

která umožňují rychlejší, lepší, delší, bezpečnější a úspornější chod každé 

firmy. Jejich výrobky se vyváží do celého světa. 

Na konci roku pracovalo ve firmě 423 zaměstnanců. 

Vedení společnosti: 

ředitel společnosti - Brent Wong ( Jean-Marie Penven - cca 4 měsíce) 

personalistika - Dana Popílková 

logistika - Jiří Chour 

finance - Jiří Charvát 

zákaznický servis - Jiří Zajíček 

kvalita - David Haumer 

výroba - Roman Petters 

technologie - Milan Syrovátka 

lean - Stanislav Kaděra 
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FIRMA RETIRO 
 

V první polovině roku  pokračovala společnost v rozšiřování prodeje               

a půjčovny. V září započali stavbu prodejny, kanceláří a zázemí, většinu 

stavby  dokončili před vánoci.  Zbývalo dokončit zpevněné plochy a vnitřní 

vybavení. Na konci roku byli v pobočce zaměstnáni tři stálí zaměstnanci.  
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PRODEJNA SMÍŠENÉHO ZBOŽÍ  

Nachází se v budově bývalého skladu Tesla a provozuje ji Pavel Hanykýř  asi 

od roku 2010. Otevírací doba pondělí až pátek 7 - 11 a 13 - 16,30 hodin, 

sobota 7 - 10 hodin, neděle zavřeno. 

 

VÝVAŘOVNA 

Smlouvu o nájmu nebytových prostor využívaných jako kuchyň mají manželé 

Beznoskovi. Provantep s. r. o. - vaření a rozvoz obědů.  
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HOTEL SLAVIE 

Restaurace s posezením ve 3 různých interiérech a ubytování pro 20 osob. 

Všech šest pokojů má vlastní sociální zařízení. Možno pronajmout celý objekt 

za účelem oslav, svateb, školení atd. Jsou zde dvě bowlingové dráhy. 

 



65 
 

HOPO 

 

Hlavní budova s pokoji, restaurací a přilehlými chatkami (ty jsou na obecním 

pozemku). Majitelem je Odborový svaz Vodafone. K prodeji už asi od roku 

2010. Nyní provozuje Josef Hroník. Proběhl prodej hlavní budovy, chatek       

i obecního pozemku pod chatičkami - ten byl schválen 25. července 

soukromým osobám z Nizozemského království.  

PENZION JANA  

Objekt č. p. 100 - vlastník p. Vondra. 
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CHATA SPOJAŘKA 

Objekt č. p. 237. Ubytování s kapacitou 49 lůžek a restaurace pro ubytované 

s kapacitou až 45 míst. Možno zde pořádat svatby, oslavy, školení apod.  

 

OBČERSTVENÍ NA HŘIŠTI  

Objekt č. p. 338 v majetku obce. Provozuje Josef Hroník. 
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„ U LAŠTŮVKŮ “  

Nachází se v obecním domě Ž 1 v přízemí. Nájemce p. Kuča provozuje jako 

klubovnu. Ukončil provoz 15. července. Od té doby prostory prázdné. 

 

E - PROFIT 

Největší výrobce LED obrazovek v České republice se sídlem v Praze. Firma 

má v pronájmu prostory budovy bývalé místní školy od 3. září 2007. Místní 

pobočka zaměstnává 2 zaměstnance. Firma zajišťuje prodej, montáž a servis 

po celé střední Evropě.  
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Veřejná zasedání zastupitelstva se konají vždy ve středu  od 17 hodin  

v místním obecním klubu - nejdéle jednou za tři měsíce. 

 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva dne 28. února. Celkem 14 bodů,  

přítomno 6 zastupitelů. 

Usnesení č. 257 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5/2017. 

Usnesení č. 258 

Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové opatření č. 1/2018. 

Usnesení č.  259                                                                               

Zastupitelstvo obce schválilo přidělení dotace ve výši 220.000,- Kč na provoz 

fotbalového oddílu v roce 2018 Tělovýchovné jednotě Čechie Horní Podluží, 

IČ:71250182.                                                                                                      

Usnesení č.  260                                                                                                 

Zastupitelstvo obce schválilo Smlouvu o poskytnutí dotace na celoroční 

činnost mezi Obcí Horní Podluží a TJ Čechie Horní Podluží a pověřilo 

starostu obce Karla Kopeckého podpisem této veřejnoprávní smlouvy.                                                                                                 

Usnesení č.  261                                                                                       

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 508/4, trvalý travní 

porost o výměře 1062 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 508/1 dle geometrického plánu č. 719-58/2017 na 

stavbu rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 120,- Kč/m
2
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s podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015.                                                                                             

Usnesení č.  262                                                                                                   

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 508/6, trvalý travní 

porost o výměře 1061 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 508/1 dle geometrického plánu č. 719-58/2017 na 

stavbu rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 120,- Kč/m
2
             

s podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015.                                                         

Usnesení č.  263                                                                                                

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 508/7, trvalý travní 

porost o výměře 922 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 508/1 dle geometrického plánu č. 719-58/2017 na 

stavbu rodinného domu k trvalému bydlení  za kupní cenu 120,- Kč/m
2
            

s podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015.                                           

Usnesení č.  264                                                                                           

Zastupitelstvo obce schválilo splátkový kalendář kupní ceny za prodej 

pozemku p.p.č. 565/1 v k.ú. Horní Podluží. Částka 110.552,10 Kč bude 

uhrazena Obci Horní Podluží nejpozději do 30. 6. 2018.                                              

Usnesení č. 265                                                                                             

Zastupitelstvo obce schválilo převod hospodářského výsledku příspěvkové 

organizace Mateřská škola Horní Podluží za rok 2017 ve výši 35.658,84 Kč 

do rezervního fondu.                                                                                              

Usnesení č. 266                                                                                                

Zastupitelstvo obce schválilo použití finančních prostředků z rezervního 

fondu Mateřské školy Horní Podluží na zakoupení vybavení MŠ.                     

Usnesení č. 267                                                                                                

Zastupitelstvo obce bere na vědomí oznámení termínu zápisu k předškolnímu 

vzdělávání na školní rok 2018-2019.                                                                   

Usnesení č. 268                                                                                                 

Zastupitelstvo obce schválilo doplnění podmínek pro prodej pozemků na 

stavbu rodinných domů stanovených v usnesení zastupitelstva č. 40 ze dne   

11. 2. 2015. V případě, že pozemek na stavbu rodinného domu není v době 

prodeje napojen na inženýrské sítě, bude začátek termínu 3 let pro vznik 

nároku na slevu z kupní ceny počítán ode dne splnění všech podmínek daných 

platnými stavebními předpisy pro řádné užívání inženýrských sítí 
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k předmětnému pozemku (kolaudace, je-li potřebná).                                           

Usnesení č. 269                                                                                                   

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí vystoupení Města Varnsdorf z DSO 

Tolštejn.                                                                                                                

Usnesení č. 270                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo úpravu autobusových spojů.  

Veřejné zasedání zastupitelstva dne 16. května. Celkem 9 bodů, přítomno          

7 zastupitelů. 

Usnesení č. 271 

Zastupitelstvo obce schválilo účetní závěrku Obce Horní Podluží za účetní 

období 2017 sestavenou ke dni 31. 12. 2017. 

Usnesení č. 272 

Zastupitelstvo obce schválilo účetní závěrku příspěvkové organizace 

Mateřská škola Horní Podluží, okres Děčín za účetní období 2017 sestavenou 

ke dni 31. 12. 2017. 

Usnesení č. 273 

Zastupitelstvo obce schválilo závěrečný účet obce Horní Podluží za rok 2017 

včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2017              

a dalších příloh vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením bez výhrad. 

Usnesení č. 274 

Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové opatření č. 2/2018. 

Usnesení č. 275 

Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím překlenovacího úvěru ve výši 

2.000.000,- Kč na financování investiční akce Chodník Horní Podluží –       

III. etapa. Úvěr bude splacen z dotace.                                                                         

Usnesení č. 276                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemků v k.ú. Horní Podluží p.p.č. 

756/57, trvalý travní porost o výměře 2094 m
2
 a p.p.č. 756/58, trvalý travní 

porost o výměře 1622 m
2
, které vznikly oddělením od původního pozemku 

p.p.č. 756/6 dle geometrického plánu č. 748-45/2018,  na stavbu rodinného 

domu k trvalému bydlení za kupní cenu 120,- Kč/m
2
 s podmínkami pro prodej 

pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení zastupitelstva obce č. 40 ze 

dne 11. 2. 2015 .                                                                                                                       

Usnesení č. 277                                                                                                

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 1735/19, trvalý travní 

porost o výměře 1517 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 1735/2 dle geometrického plánu č. 519-222/2010 

na stavbu rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 120,- Kč/m
2
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s podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015.                                                            

Usnesení č. 278                                                                                              

Zastupitelstvo obce schválilo pořízení pozemků v k.ú. Horní Podluží: p.p.č. 

773, vodní plocha o výměře 486 m
2
, p.p.č. 756/56, trvalý travní porost            

o výměře 2870 m
2
, který vznikl oddělením od původního pozemku p.p.č. 

756/10 geometrickým plánem č. 760-6/2018 do vlastnictví Obce Horní 

Podluží z vlastnictví soukromé osoby za kupní cenu ve výši 104.000,- Kč 

určenou znaleckým posudkem č. 3002/29/2018.                                                                    

Usnesení č. 279                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo zadat zpracování znaleckého posudku na 

pozemek p.p.č. 378 v k.ú. Horní Podluží. 

Veřejné zasedání zastupitelstva dne 25. července. Celkem 9 bodů,  

přítomno 8 zastupitelů. 

Usnesení č. 280                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové opatření č. 3.                                            

Usnesení č. 281                                                                                                                          

Zastupitelstvo obce schválilo směnu pozemků: 

- p.p.č. 1664/5, lesní pozemek o výměře 103417 m
2
, k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 1878/4, lesní pozemek o výměře 14950 m
2
, k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 1883/3, lesní pozemek o výměře 60541 m
2
, k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 2033/2, ostatní plocha o výměře 618 m
2
, k.ú. Horní Podluží 

z vlastnictví Obce Horní Podluží do vlastnictví České republiky s právem 

hospodařit pro Lesy České republiky, s.p., IČ: 42196451, se sídlem Hradec 

Králové, Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové s cenou stanovenou dle 

znaleckého posudku č. 613-022/2018 ve výši 5.611.650,- Kč a pozemků 

 

- p.p.č. 1661/1, lesní pozemek o výměře 21217 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 1761, lesní pozemek o výměře 1280 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 1811/3, lesní pozemek o výměře 2206 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 1811/4, lesní pozemek o výměře 7029 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 1878/5, lesní pozemek o výměře 5318 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 2239, lesní pozemek o výměře 2025 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 2241, lesní pozemek o výměře 2476 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 2243, lesní pozemek o výměře 1769 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 221, lesní pozemek o výměře 4694 m
2
 v k.ú. Jedlová 

- p.p.č. 52/4, ostatní plocha o výměře 5194 m
2
 v k.ú. Jedlová 

- p.p.č. 52/5, lesní pozemek o výměře 58509 m
2
 v k.ú. Jedlová 
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z vlastnictví České republiky s právem hospodařit pro Lesy České republiky 

s.p. do vlastnictví Obce Horní Podluží s cenou stanovenou dle znaleckého 

posudku č. 612-021/2018 ve výši 4.487.163,- Kč. Obec Horní Podluží uhradí 

½ nákladů spojených se směnou uvedených pozemků. 

Rozdíl hodnot ve výši 1.115.682,- Kč uhradí Lesy ČR Obci Horní Podluží. 

Zastupitelstvo obce schválilo směnnou smlouvu č. S61/14 mezi Obcí Horní 

Podluží a Lesy České republiky, s.p. a pověřilo starostu obce podpisem 

směnné smlouvy. 

Usnesení č. 282 

Zastupitelstvo obce schválilo pořízení pozemků v k.ú. Horní Podluží: 

- p.p.č. 2283, ostatní plocha o výměře 695 m
2
 

- p.p.č. 2290, ostatní plocha o výměře 1215 m
2
 

- p.p.č. 2292, vodní plocha o výměře 172 m
2
 

z vlastnictví Obce Rybniště, IČ: 524212, se sídlem Rybniště čp. 33, 407 57 

Rybniště do vlastnictví Obce Horní Podluží za kupní cenu 3,- Kč/m
2
. 

Usnesení č. 283 

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 1735/18, trvalý travní 

porost o výměře 1477 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 1735/2 dle geometrického plánu č. 519-222/2010 

na stavbu rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 70,- Kč/m
2
          

s podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015. Důvoden snížení kupní ceny je 

vedení vysokého napětí, které svým ochranným pásmem znemožňuje stavbu 

na části prodávaného pozemku. 

Usnesení č. 284 

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 387, zahrada o výměře 

1502 m
2
 v k.ú. Horní Podluží z vlastnictví Obce Horní Podluží do vlastnictví 

soukromých osob z Nizozemského království za kupní cenu 241.020,- Kč + 

DPH. Kupující uhradí Obci Horní Podluží také náklady spojené s prodejem 

předmětného pozemku. 

Usnesení č. 285                                                                                             

Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o dílo na zhotovení fasády na domě čp. 

5, část Žofín, Horní Podluží. Dodavatelem díla je Bohumil Bláha, IČO: 

14816229, se sídlem Horní Podluží čp. 322, 407 57 Horní Podluží, sjednaná 

cena díla je 714.950,- Kč bez DPH. Zastupitelstvo obce Horní Podluží 

pověřilo starostu obce podpisem smlouvy o dílo.                                                  

Usnesení č. 286                                                                                            

Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o dílo na stavbu Chodník-III. etapa-

Horní Podluží. Dodavatelem díla je Bohumil Bláha, IČO: 14816229, se 

sídlem Horní Podluží čp. 322, 407 57 Horní Podluží, sjednaná cena díla je 

2.207.040,- Kč včetně DPH. Zastupitelstvo obce Horní Podluží pověřilo 
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starostu obce podpisem smlouvy o dílo.                                                          

Usnesení č. 287                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o dílo na zhotovení střechy na domě 

čp. 5, část Žofín, Horní Podluží. Dodavatelem díla je David Blažej, IČO: 

71964258, se sídlem Dolní Podluží čp. 524, 407 55 Dolní Podluží, sjednaná 

cena díla je 688.991,- Kč bez DPH. Zastupitelstvo obce pověřilo starostu obce 

podpisem smlouvy o dílo.                                                                                    

Usnesení č. 288                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo vstup Obce Horní Podluží do spolku DMO 

Lužické a Žitavské hory, z.s. a pověřuje starostu obce k zastupování obce        

v orgánech spolku DMO Lužické a Žitavské hory, z.s.   

Zastupitelstvo obce bere na vědomí založení spolku DMO Lužické a Žitavské 

hory, z.s. a znění stanov spolku DMO Lužické a Žitavské hory, z.s.   

 

Veřejné zasedání zastupitelstva dne 12. září. Celkem 14 bodů, přítomno        

7 zastupitelů. 

Usnesení č. 289 

Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové opatření č. 4/2018.  

Usnesení č. 290                                                                                                 

Zastupitelstvo obce schválilo prodej vodovodu „Horní Podluží - rozšíření 

vodovodu“ o celkové délce 1110,54 m za kupní cenu 190.000,- Kč 

z vlastnictví Obce Horní Podluží do vlastnictví Severočeské vodárenské 

společnosti a.s., IČ:49099469, se sídlem Přítkovská 1689, 415 50 Teplice. 

Zastupitelstvo obce Horní Podluží schválilo kupní smlouvu k prodeji 

vodohospodářského majetku Horní Podluží – rozšíření vodovodu z vlastnictví 

Obce Horní Podluží do vlastnictví Severočeské vodárenské společnosti a.s., 

IČ:49099469, se sídlem Přítkovská 1689, 415 50 Teplice a pověřilo starostu 

obce podpisem této kupní smlouvy.                                                                       

Usnesení č. 291                                                                                                      

Zastupitelstvo obce schválilo prodej vodovodu „Horní Podluží - vodovod 

k č.p. 217“ o celkové délce 96,76 m za kupní cenu 23.000,- Kč z vlastnictví 

Obce Horní Podluží  do vlastnictví Severočeské vodárenské společnosti a.s., 

IČ: 49099469, se sídlem Přítkovská 1689, 415 50 Teplice. Zastupitelstvo obce 

Horní Podluží schválilo kupní smlouvu k prodeji vodohospodářského majetku 

Horní Podluží - vodovod k čp. 217 z vlastnictví Obce Horní Podluží do 

vlastnictví Severočeské vodárenské společnosti a.s., IČ: 49099469, se sídlem 

Přítkovská 1689, 415 50 Teplice a pověřilo starostu obce podpisem této kupní 
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smlouvy.                                                                                                              

Usnesení č. 292                                                                                        

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemků p.p.č. 435/17, trvalý travní 

porost o výměře 560 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 435/4 dle geometrického plánu č. 763-3/2018         

a p.p.č. 442/4 trvalý travní porost o výměře 608 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který 

vznikl oddělením od původního pozemku p.p.č. 442 dle geometrického plánu 

č. 763-3/2018 do vlastnictví soukromé osoby za kupní cenu 30.000,- Kč. 

Kupující hradí veškeré náklady spojené s tímto prodejem.                                                               

Usnesení č. 293                                                                                                   

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 508/5, trvalý travní 

porost o výměře 1030 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 508/1 dle geometrického plánu č. 719-58/2017 na 

stavbu rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 120,- Kč/m
2
             

s podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015.                                            

Usnesení č. 294                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 1735/17, trvalý travní 

porost o výměře 1314 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 1735/2 dle geometrického plánu č. 519-222/2010 

na stavbu rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 70,- Kč/m
2
            

s podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015. Důvodem snížení kupní ceny je 

vedení vysokého napětí, které svým ochranným pásmem znemožňuje stavbu 

na části prodávaného pozemku.                                                                               

Usnesení č. 295                                                                                                    

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 756/50, trvalý travní 

porost o výměře 30510 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 756/6 geometrickým plánem č. 694-145/2016 za 

kupní cenu 1.000.000,- Kč. Kupující hradí veškeré náklady spojené s tímto 

prodejem včetně daně z přidané hodnoty.                                                                   

Usnesení č. 296                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo prodloužení lhůty pro vyplacení slevy z kupní 

ceny pozemku p.p.č. 70/10 v k.ú. Horní Podluží. Lhůta byla prodloužena do 

31.12. 2018.                                                                                                       

Usnesení č. 297                                                                                                    

Zastupitelstvo obce souhlasí s realizací projektu „Bytový dům A – sociální 
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bydlení Horní Podluží“ na pozemku p.p.č. 491 v k.ú. Horní Podluží 

neziskovou organizací FG housing, z.s. , IČ: 07376197 se sídlem Fügnerova 

891, 407 77 Šluknov.                                                                                   

Usnesení č. 298                                                                                                          

Zastupitelstvo obce schválilo prodej notebooku Acer starostovi obce Karlu 

Kopeckému za prodejní cenu 3000,- Kč.                                                 

Usnesení č. 299                                                                                                 

Zastupitelstvo obce schválilo podání žádosti o dotaci z dotační výzvy MZe na 

rekonstrukci nebo výstavbu rybníků a malých vodní nádrží na akci Výstavba 

nové MVN.                                                                                                          

Usnesení č. 300                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 

15.000,- Kč do veřejné sbírky pořádané Sdružením místních samospráv ČR  

za účelem pomoci obci Prameny. Konání veřejné sbírky bylo osvědčeno 

Krajským úřadem Zlínského kraje dne 21. 8. 2018, čj. KUZL60663/2018.                                                                                                 

Usnesení č. 301                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo pořízení stavby na pozemku p.p.č. 533 v k.ú. 

Horní Podluží do vlastnictví Obce Horní Podluží za kupní cenu 250.000,- Kč.                                                                                                 

Usnesení č. 302                                                                                                   

Zastupitelstvo obce schválilo členství Obce Horní Podluží v DMO Lužické     

a Žitavské hory, z.s. 

Veřejné ustavující zasedání zastupitelstva dne 30. října. Celkem 13 bodů, 

přítomno 9 zastupitelů.  

 

Usnesení č. 1                                                                                                    

Zastupitelstvo obce určuje ověřovateli zápisu Luboše Kudlu a Josefa Hroníka 

a zapisovatelkou Hanu Frydrychovou.                                                               

Usnesení č. 2                                                                                                       

Zastupitelstvo obce schvaluje program ustavujícího zasedání zastupitelstva.           

Usnesení č. 3                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schvaluje zvolení jednoho místostarosty.                               

Usnesení č. 4                                                                                                               

Zastupitelstvo obce v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, 

že pro výkon funkce starosty obce bude člen zastupitelstva dlouhodobě 

uvolněn.                                                                                                  

Usnesení č. 5                                                                                                     

Zastupitelstvo obce volí starostou obce Petra Hořeního.                              
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Usnesení č. 6                                                                                                        

Zastupitelstvo obce volí místostarostou obce Jindru Koldovou.                             

Usnesení č. 7                                                                                                       

Zastupitelstvo obce zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor. Oba výbory 

budou tříčlenné.                                                                                      

Usnesení č. 8                                                                                                          

Zastupitelstvo obce volí předsedou finančního výboru Andreu Wernerovou.                                                                                                         

Usnesení č. 9                                                                                                      

Zastupitelstvo obce volí předsedou kontrolního výboru Karla Hanykýře.                                                                                                

Usnesení č. 10                                                                                                     

Zastupitelstvo obce volí členy finančního výboru Martina Svatka a Jaromíra 

Petružálka.                                                                                                         

Usnesení č. 11                                                                                                                  

Zastupitelstvo obce volí členy kontrolního výboru Mariana Chládka                

a Kateřinu Bláhovou.                                                                                                   

Usnesení č. 12                                                                                                  

Zastupitelstvo obce v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona       

o obcích stanoví měsíční odměny za výkon jednotlivých funkcí neuvolněných 

členů zastupitelstva takto: 

- ve výši 900,- Kč pro člena zastupitelstva 

- ve výši 1.000,- Kč pro člena zastupitelstva a současně člena výboru 

nebo komise 

- ve výši 1.100,- Kč pro člena zastupitelstva a současně předsedu výboru 

nebo komise. 

- ve výši 8.000,- Kč pro místostarostu.  

Odměny budou poskytovány od 1. 11. 2018. V případě nastoupení náhradníka 

na uvolněný mandát bude odměna náležet ode dne složení slibu. V případě 

personální změny v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna náležet ode 

dne zvolení do této funkce.                                                                                    

Usnesení č. 13                                                                                                  

Zastupitelstvo obce v souladu s § 84 odst. 1 písm. p) zákona č. 128/2000 Sb.  

o obcích schvaluje uzavření pracovněprávního vztahu (dohody o provedení 

práce č. 201802) mezi Obcí Horní Podluží a členem zastupitelstva                  

p. Jaromírem Petružálkem. 
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Veřejné zasedání zastupitelstva dne 28. listopadu. Celkem 23 bodů, 

přítomno 8 zastupitelů.  

 

Usnesení č. 14 

Zastupitelstvo obce schválilo měsíční odměnu členu kontrolní komise, který 

není členem zastupitelstva obce ve výši 900,- Kč. Odměna bude poskytována 

od 1. 12. 2018.  

Usnesení č. 15                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo příspěvek na rekonstrukci koupelny 

nájemníkům v bytech ve vlastnictví Obce Horní Podluží ve výši 10.000,- Kč.                                                                                                              

Usnesení č. 16                                                                                                           

Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové opatření č. 5.                                           

Usnesení č. 17                                                                                                       

Zastupitelstvo obce schválilo inventarizační komisi ve složení : Martin 

Svatek, Andrea Wernerová a Luboš Kudla.                                                                 

Usnesení č. 18                                                                                                        

Zastupitelstvo obce schválilo měsíční odměnu veliteli SDH obce Horní 

Podluží Vojtěchu Průšovi ve výši 2.600,- Kč. Odměna bude poskytována od 

1. 12. 2018.                                                                                                                 

Usnesení č. 19                                                                                                       

Zastupitelstvo obce schválilo členský příspěvek na rok 2019 Dobrovolnému 

svazku obcí Tolštejn ve výši 31.000,- Kč.                                                              

Usnesení č. 20                                                                                                          

Zastupitelstvo obce schválilo prodej vodovodu B3 a B4 o délce 62,81 m za 

kupní cenu 32.025,- Kč akciové společnosti Severočeská vodárenská 

společnost, IČO : 490 99 469, se sídlem Přítkovská 1689, 415 50 Teplice.                          

Usnesení č. 21                                                                                                       

Zastupitelstvo obce schválilo kupní smlouvu k prodeji vodovodu B3 a B4 

mezi Obcí Horní Podluží a Severočeské vodárenskou společností a.s.               

a pověřilo starostu obce podpisem kupní smlouvy.                                                  

Usnesení č. 22                                                                                                       

Zastupitelstvo obce stanovilo, že podmínky pro prodej pozemků na stavbu 

rodinných  domů z majetku Obce Horní Podluží dle usnesení zastupitelstva 

obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015 a usnesení č. 268 ze dne 28. 2. 2018 zůstávají 

beze změny, do kupních smluv nebudou doplňovány žádné další podmínky. 

Usnesení č. 23                                                                                                      

Zastupitelstvo obce revokuje usnesení č. 22 ze dne 17. 12. 2014 k prodeji 

pozemku p.p.č. 2088.                                                                                              



78 
 

Usnesení č. 24                                                                                                       

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 2088/4, ostatní plocha     

o výměře 358 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, odděleného od původní nemovitosti 

p.p.č. 2088 geometrickým plánem č. 693-135/2015 za prodejní cenu             

7,- Kč/m
2
. Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.                                  

Usnesení č. 25                                                                                                        

Zastupitelstvo obce revokuje usnesení č. 294 ze dne 12. 9. 2018 k prodeji 

pozemku p.p.č. 1735/17.                                                                                         

Usnesení č. 26                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 1735/23, trvalý travní 

porost o výměře 1386 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 1735/2 dle geometrického plánu č. 797-225/2018 

na stavbu rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 147.020,- Kč      

a s podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015 a usnesení č. 268 ze dne 28. 2. 

2018. Důvodem snížení kupní ceny je vedení vysokého napětí, které svým 

ochranným pásmem znemožňuje stavbu na části prodávaného pozemku.    

Usnesení č. 27                                                                                                       

Zastupitelstvo obce schválilo směnu nemovitostí: 

- pozemku p.p.č. 196, trvalý travní porost o výměře 2231 m
2
 v k.ú. Horní 

Podluží, ve vlastnictví soukromé osoby s cenou stanovenou znaleckým 

posudkem č. 3084/111/2016 ze dne 15. 11. 2018 ve výši 61.756,70 Kč           

a pozemků 

- p.p.č. 1784/14, trvalý travní porost o výměře 2190 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 1784/15, trvalý travní porost o výměře 974 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

- p.p.č. 1784/16, trvalý travní porost o výměře 571 m
2
 v k.ú. Horní Podluží 

ve vlastnictví Obce Horní Podluží, s cenou stanovenou znaleckým posudkem 

č. 3084/111/2016 ze dne 15. 11. 2018 v celkové výši 15.145,20 Kč.        

Rozdíl obou cen uhradí Obec H. Podluží na bankovní účet soukromé osoby.                                                                                                      

Usnesení č. 28                                                                                                    

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemků v k.ú. Horní Podluží : 

- p.p.č. 519/1, zahrada o výměře 44 m
2
 

- p.p.č. 519/2, zahrada o výměře 41 m
2
 

- p.p.č. 756/3, trvalý travní porost o výměře 208 m
2
 

za kupní cenu dle znaleckého posudku č. 3083/110/2018 ve výši 15.200,- Kč. 

Náklady spojené s prodejem pozemků hradí kupující.                                           
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Usnesení č. 29                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 292, trvalý travní porost 

o výměře 216 m
2
 v k.ú. Horní Podluží za kupní cenu stanovenou znaleckým 

posudkem č. 3086/113/2018 ve výši 17.744,60 Kč. Náklady spojené                

s prodejem pozemku hradí kupující.                                                                         

Usnesení č. 30                                                                                                       

Zastupitelstvo obce neschválilo prodej p.p.č. 756/11 a st.p.č. 533 v k.ú. Horní 

Podluží. Obec Horní Podluží tyto pozemky nebude nabízet k prodeji, dokud 

stavba na pozemku p.p.č. 533 nebude ve vlastnictví obce.                                     

Usnesení č. 31                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 2250/4, ostatní plocha                 

o výměře 1695 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od původního 

pozemku p.p.č. 2250/1 geometrickým plánem č. 781-165/2018 na stavbu 

rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 134.750,- Kč                      

a podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015 a usnesení č. 268 ze dne 28. 2. 

2018. Náklady spojené s prodejem pozemku včetně DPH hradí kupující.            

Usnesení č. 32                                                                                                          

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 2250/5, ostatní plocha     

o výměře 1399 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od původního 

pozemku p.p.č. 2250/1 geometrickým plánem č. 781-165/2018 na stavbu 

rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 119.950,- Kč                     

a podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015 a usnesení č. 268 ze dne 28. 2. 

2018. Náklady spojené s prodejem pozemku včetně DPH hradí kupující.               

Usnesení č. 33                                                                                                    

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 2250/6, ostatní plocha     

o výměře 1014 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od původního 

pozemku p.p.č. 2250/1 geometrickým plánem č. 781-165/2018 na stavbu 

rodinného domu k trvalému bydlení za kupní cenu 100.700,- Kč                      

a podmínkami pro prodej pozemku na stavbu rodinného domu dle usnesení 

zastupitelstva obce č. 40 ze dne 11. 2. 2015 a usnesení č. 268 ze dne 28. 2. 

2018. Náklady spojené s prodejem pozemku včetně DPH hradí kupující.                          

Usnesení č. 34                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 313/22, trvalý travní 

porost  o výměře 575 m
2
 v k.ú. Horní Podluží, který vznikl oddělením od 

původního pozemku p.p.č. 313/12 geometrickým plánem č. 782-182/2018  za 
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kupní cenu stanovenou znaleckým posudkem č. 3085/112/2018 ve výši 

37.388,40 Kč. Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.                                   

Usnesení č. 35                                                                                                    

Zastupitelstvo obce schválilo Smlouvy o společném užívání sběrného dvora 

obce Horní Podluží uzavřené s obcemi Jiřetín pod Jedlovou, Rybniště, Dolní 

Podluží a městem Chřibská. Zastupitelstvo obce Horní Podluží pověřilo 

starostu obce podpisem uvedených smluv.                                                           

Usnesení č. 36                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo dodatek č. 16 ke smlouvě na zajištění sběru, 

svozu, využití a odstranění komunálního odpadu, uzavřené mezi Obcí Horní 

Podluží a EKO servis Varnsdorf a.s. Zastupitelstvo obce pověřilo starostu 

obce podpisem dodatku č. 16. 

Veřejné zasedání zastupitelstva dne 12. prosince. Celkem 13 bodů, 

přítomno 7 zastupitelů.  

 

Usnesení č. 37                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo schodkový rozpočet hospodaření obce Horní 

Podluží na rok 2019 s příjmy ve výši 20.938.000,- Kč, výdaji ve výši 

22.340.000,- Kč a financováním ve výši 1.402.000,- Kč. Zastupitelstvo obce  

stanovilo závazné ukazatele rozpočtu hospodaření obce Horní Podluží na rok 

2019.                                                                                                                      

Usnesení č. 38                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo střednědobý výhled rozpočtu na roky 2020 - 

2023.                                                                                                                     

Usnesení č. 39                                                                                                    

Zastupitelstvo obce schválilo plán nákladů a výnosů hospodářské činnosti 

obce na rok 2019.        

Usnesení č. 40 

Zastupitelstvo obce Horní Podluží schválilo rozpočtové opatření č. 6/2018. 

Usnesení č. 41                                                                                                     

Zastupitelstvo obce schválilo obecně závaznou vyhlášku č. 1/2018, kterou se 

stanoví systém shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání                  

a odstraňování komunálních odpadů a systém nakládání se stavebním 

odpadem na území obce Horní Podluží.                                                                               

Usnesení č. 42                                                                                                   

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemků v k.ú. Horní Podluží: 
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- st.p.č. 551, zastavěná plocha a nádvoří o výměře 104 m
2
 

- p.p.č. 756/62, trvalý travní porost o výměře 1245 m
2
, který vznikl 

oddělením od původní   p.p.č. 756/6 dle geometrického plánu č. 794-

224/2018 za kupní cenu 120,- Kč/m
2
. Veškeré náklady spojené               

s prodejem pozemků včetně DPH hradí kupující. 

Usnesení č. 43                                                                                                    

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemků v k.ú. Horní Podluží : 

- st.p.č. 552, zastavěná plocha a nádvoří o výměře 101 m
2
 

- p.p.č. 756/63, trvalý travní porost o výměře 984 m
2
, který vznikl 

oddělením od původní   p.p.č. 756/6 dle geometrického plánu č. 794-

224/2018 za kupní cenu 120,- Kč/m
2
. Veškeré náklady spojené               

s prodejem pozemků včetně DPH hradí kupující. 

Usnesení č. 44                                                                                                   

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemků v k.ú. Horní Podluží : 

- část a o výměře 37 m
2
, která vznikla oddělením od nemovitosti p.p.č. 

2029, ostatní plocha o výměře 225 m
2
 dle geometrického plánu č. 774-

164/2018 

- část b o výměře 77 m
2
, která vznikla oddělením od nemovitosti p.p.č. 

1784/1, trvalý travní porost o výměře 4821 m
2
 dle geometrického plánu    

č. 774-164/2018 

za kupní cenu ve výši výši 4.907,60 Kč stanovenou dle znaleckého posudku  

č. 3087/114/2018. Veškeré náklady spojené s prodejem pozemků hradí 

kupující. 

Usnesení č. 45                                                                                                       

Zastupitelstvo obce revokovalo usnesení č. 105 ze dne 25. 11. 2015.                         

Usnesení č. 46                                                                                                    

Zastupitelstvo obce schválilo prodej pozemku p.p.č. 1098/6, trvalý travní 

porost o výměře 1077 m
2
, který vznikl oddělením od pozemku p.p.č. 1098/2, 

trvalý travní porost o výměře 3754 m
2 
v k.ú. Horní Podluží dle geometrického 

plánu č. 779-147/2018 za kupní cenu 50,- Kč/m
2
. Veškeré náklady spojené      

s prodejem pozemků včetně DPH hradí kupující.                                                     

Usnesení č. 47                                                                                                  

Zastupitelstvo obce schválilo cenu stočného pro rok 2019 ve výši                        

39,39 Kč/m
3
 bez DPH.                                                                                                    

Usnesení č. 48                                                                                                         

Zastupitelstvo obce schválilo příspěvek na stravování dle § 80 odst. 1 písm. d) 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, ve výši 

55% ceny 1 oběda starostovi obce.                                                                          
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Usnesení č. 49                                                                                                   

Zastupitelstvo schválilo předběžně rozpočtové opatření č. 7  k rozpočtu za rok 

2018  pro operace, které vzniknou za období od 12. 12. 2018                           

do 31. 12. 2018  bez určení konkrétní výše v Kč pro tyto rozpočtové změny:  

 Přijetí a  případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů.  

 Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání nebo z jiných 

důvodů, předběžné opatření se schvaluje na změny výdajové i příjmové 

položky transferů nebo položky finančního vypořádání.  

 Výdaje k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních 

pohrom, výdaje ve stavu nouze, výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle 

pravomocného rozhodnutí soudu a další výdaje, kde může dojít ke 

škodám z důvodu časového prodlení.  

 Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle plné  rozpočtové 

skladby v případech přesunů příjmů a výdajů.   

 Zvýšení příjmových položek proti položce 8115. 

Provedené rozpočtové změny v uvedených případech budou předloženy         

v konkrétních částkách k informování zastupitelstva na prvním zasedání    

roku 2019. 

 


